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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 18 

 
От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 

30.10.2012 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветници. 

В хода на заседанието се включва общински съветник Владимир 

Заимов. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-н Хами 

Хамиев – зам. – кмет на Община Разград, част от предложените за 

удостояване с Наградата на името на Никола Икономов по случай 1 

ноември – Ден на народните будители граждани, кметове на населени 

места и кметски наместници, представители на общинска администрация и 

журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Добър ден, 

 Уважаеми дами и господа, 

Колеги, общински съветници, 

 Уважаеми господин кмет, 

 Уважаеми зам. – кметове, 

 Кметове на населени места, 

 Журналисти и граждани, 

 На 30 октомври 2012г. за участие в заседание на Общински съвет 

Разград са се регистрирали 31 общински съветници. Двама не присъстват 

на днешното заседание, но не са подавали молби. Предполагам, че ще се 

присъединят и ще се включат в нашата работа. Наличието на 31 

регистрирани общински съветници сочи, че можем да започнем 

заседанието на днешния общински съвет на 30 октомври, тъй като има 

изискуемия кворум, поради което откривам заседанието на Общински 

съвет Разград.  
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Дежурен секретар на днешното заседание ще бъде господин Наско 

Анастасов.  
 

В залата присъстват част от номинираните за удостояване с 

Наградата на името на Никола Икономов, което е предмет на една от 

докладните записки, включени в нашият дневен ред. 

 По самият дневен ред. Днес той се състои от три точки: 

1. Докладни записки 

2. Питане по реда на чл.95 от нашият Правилник 

3. Текущи. 

Материалите са раздадени предварително и са оповестени по 

надлежния за това ред. Давам Ви думата за становища, предложения за 

допълнение и изменение на Дневния ред. Не виждам желаещи. Подлагам 

на гласуване Дневния ред, състоящ се от: 

1. Докладни записки 

2. Питане по реда на чл.95 от нашият Правилник 

3. Текущи. 

Моля гласувайте. 

 

С 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  се приема.  

 

 Пристъпваме към неговото изпълнение.    

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Съгласно входящата номерация, първа е докладната записка с 

вх.№478. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

Относно: Изменение на Правилник за символите, почетните 
звания, наградите и паметните знаци на Община Разград. 

Давам думата на вносителя да представи докладната записка. 

Заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 
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Със свое Решение 610.4 по Протокол №34 от 27.03.2006г. 
общинският съвет в рамките на своите компетенции да урежда въпроси от 

местно значение е приел подзаконов нормативен акт „Правилник за 

символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на Община 

Разград”, с който регламентира статута на тези институции и условията на 

удостояване. Променящата се обществена и социална действителност 
доведе до необходимостта от няколкократни изменения и допълнения на 

Правилника с цел неговото усъвършенстване. Практиката по 

приложението му, като най-сериозен показател за адекватността на 

нормативния акт обаче сочи известни неудобства и несъвършенства при 

прилагането на определени норми, въведени като изменения на 

първоначалния текст. Твърде спорни от гледна точка на справедливостта и 

етичността се оказаха изкуствено наложените ограничения за броя на 

удостояваните лица. Аргументът, че така се предпазва от обезценяване 

съответното звание или награда, не издържа проверката на времето. Много 

показателно в това отношение бе последното наложило се изменение на 

чл.19 ал.4 т.5 от Правилника за премахване на изискването за удостояване 

на само една личност с почетно гражданство, провокирано от наличието на 

две равностойни кандидатури. Останаха обаче ограниченията за други 

видове награди, които са заложени в правилника. 

 Убеден съм, че не механично наложените граници, а чувството за 

справедливост и отговорност на общинските съветници е онзи коректив, 

който ще запази престижа на наградите и званията ,присъждани от 

общинския съвет и същевременно ще стане изразител на действителната 

воля на местната общност за отдаване на нужното признание на 

заслужилите ни граждани. С тези мотиви аз Ви моля да разгледате 

направените предложения за изменение в чл.19 от Правилника както и за 

допълването на чл.24 от същият. В този ред на мисли Ви моля за подкрепа 

на така направените предложения. Благодаря госпожо председател. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Преди да дам думата на председателите на 

двете постоянни комисии по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации и по култура, културно – 

историческо наследство и духовни ценности да ни уведомят за хода на 

дебатите по тази докладна записка Ви уведомявам, че кворумът нарасна на 

32 общински съветници. Господин Димитров, давам Ви думата за 

становището на ПК по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми съветници  
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На 24 октомври комисията по законност разгледа докладната записка 

и след станалите разисквания и обсъждания комисията се произнесе с 

решение, с което подкрепя проекта за решение. „ЗА” докладната записка и 

проекта за решение са гласували 5. Няма „против” и „въздържали се” – 

двама от членовете на комисията. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Занев, за постоянната комисия по култура и 

духовни ценности. 

 

Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

В комисията по култура гласуваха „ЗА” – 4 и „въздържали се” – 3. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, давам ви думата за въпроси към 

вносителя на докладната записка. Няма желаещи. Преминаваме към 

дебати. Имате думата. Заповядайте господин Йосифов. 

 

Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ” 

Аз не съм съгласен с изразеното от кмета становище, че това е едно 

изкуствено ограничение. Всички престижни награди в световен мащаб, 

като например нобеловата награда, имат само по един носител в 

съответната дисциплина. Мисля, че практиката е показала, че обратното 

води до девалвиране на съответната награда. В този ред на мисли аз не бих 

се учудил ако процедурата както сме тръгнали да я опрощаваме, да я 

опростяваме, бъде опростена до там, че всеки отделен общински съветник 

по всяко време да може да предлага хора. В интерес на истината това би 

ми дало възможност при следващата докладна да предложа анблок всички 

партийни активисти на БСП и ДПС, за да не ги влачим по трима и 

четирима хората ами да решим въпроса веднъж за винаги. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други становища и позиции? Заповядайте господин 

Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Аз искам да коригирам колегата Цветан Йосифов, че и за отделните 

видове нобелови награди също са връчвани награди на повече от едно лице 

и тази година също бяха за повече от едно лице. На второ место, всяко 

едно от предложенията се обсъжда най-задълбочено както най-напред в 

Инициативните комитети и средите на тези, които предлагат след това и в 

комисиите. И до сега за двайсет годишна работа на общинския съвет 

никога не се е стигало до такива неща, за които колегата Йосифов има 
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някакви подозрения или съмнения. Общинският съвет винаги е бил на 

висотата при решаването на тези въпроси. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Димитров. Има ли други желаещи да заявят 

становище по докладната записка? Ако няма, прекратявам дебатите и 

подлагам на електронно гласуване проекта за решение, което се съдържа в 

докладната записка. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 224 

 

Със свое решение № 610.4 по Протокол № 34 от 27.03/06.г. 
Общински съвет Разград ,в рамките на своите компетенции да урежда 

въпроси от местно значение , е приел подзаконов нормативен акт – 

Правилник за символите, почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград ,с който регламентира статута на тези 

институции и условията за  удостояване .Променящата се обществена 

и социална действителност е довела до необходимостта от 

неколкократни изменения и допълнения  на Правилника с цел  

неговото усъвършенстване. 
Практиката по приложението му ,като най-сериозен  показател 

за адекватността на нормативния акт обаче  сочи известни неудобства 

и несъвършенства при прилагането на определени норми , въведени 

като изменения на първоначалния текст. 

Твърде спорни  от гледна точка на справедливостта и етичността се 
оказаха изкуствено наложените ограничения  за броя на 

удостояваните лица. Аргументът ,че така се предпазва от 

обезценяване  съответното звание или награда  не издържа проверката 

на времето. Много показателно в това отношение бе последното  

наложило се изменение на чл. 19 ал. 1 т. 5  от Правилника за 

премахване на изискването  за удостояване на само една личност с 
почетно гражданство ,провокирано от наличието на две равностойни 

кандидатури. Останаха обаче ограниченията за други видове награди : 

„Почетен знак за принос към икономиката на Община 

Разград”,Награда на името на Никола Икономов и Наградата „Златен 

Пегас”,.Това обстоятелство  ,освен че е причина за етични проблеми, 

води и до несъвършенство на нормативния акт, тъй като допуска 

различен статут на регламентираните с него отличия – за част от тях 

има , а за друга не  ограничения относно броя на удостоените лица.  
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Убеден съм, че не механично наложените граници, а чувството за 

справедливост и отговорност на общинските съветници е онзи 

коректив, който ще запази престижа на наградите и званията 

,присъждани от общинския съвет и ще стане изразител на 

действителната воля на местната общност за отдаване на нужното 

признание на заслужилите граждани. 

В този контекст намирам нормите на чл. 19 ал. 3 т. 3 ;на  чл. 19 

ал. 4 т.5 и на чл. 19 ал. 5 „а” т. 4  от Правилника  за несъобразени с 
обективната социална и обществена действителност ,поради което 

предлагам тяхното заличаване от Правилника. 

Освен изложеното считам, че към правоимащите вносители на 

предложения за изменение на Правилника , изчерпателно изброени в 

неговия чл. 24 следва да бъде добавен и председателят на общинския 

съвет , който е упълномощен да го представлява. 

Корекция следва да претърпи Правилникът и с оглед 

правилното систематично подреждане на текстовете му. В сега 

действащия вариант, вероятно поради техническа неточност след чл. 

23  е поставена ал. 7 / при положение ,че цитираният текст има само 

една алинея/ ,която по съдържанието си визира процедурата за 

определяне  носителите на наградите по  Раздел III „а” от Правилника 

„Награди и отличия на Община Разград за национални и 

международни културни изяви „. Предлагам сега съществуващата ал. 

7 след чл. 23  да бъде заличена от Раздел V  и да стане чл. 14 „д” от 

Раздел III „а” . 

Целта на  предлаганите промени е  привеждане на правната 

регламентация в съответствие с урежданите от нея обществени 

отношения от местно значение. 
Предложението е съобразено с духа и правната философия на 

Европейската хартата за местно самоуправление. 
В съответствие с изискванията на Закон за нормативните актове  

предложението за изменение на подзаконовия нормативен акт е 
публикувано на електронния сайт на Община Разград в указаните от 

чл. 26 ал. 2 ЗНА  срокове. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 2  във връзка 

с ал. 1 т. 22 ЗМСМА и чл. 8, чл. 11 ал. 3 , чл. 26 ал. 2  и чл. 37 ал. 3 ЗНА, 

чл. 79 АПК и чл. 24 от Правилник за символите ,почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград, Общински съвет 

Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против” – 12, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

1.Изменя чл. 19 от Правилник за символите ,почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград  както следва : 
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1.1.Отменя  т. 3 от ал. 3 на чл. 19, като съответно се променя и 

номерацията на следващите я точки: т. 4 става т. 3, а т. 5 става т. 4; 

1.2.Отменя т.5 от ал. 4 на чл. 19 ,а т. 6 става т. 5 ; 

1.3.Отменя т. 4 от ал. 5”а”на чл. 19 , а т. 5 става т. 4 . 

2. Допълва чл. 24 от Правилник за символите ,почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград  ,като след израза 

„кмета на общината” се поставя запетая и се добавя изразът „ 

председателя на общинския съвет”. 

3.Заличава сега съществуващата ал. 7 след чл. 23 от Правилник 

за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 

Община Разград и вписва т.1 от отменената ал.7 на чл.23  като нов чл. 

14 „д”  от Раздел III „а” на Правилника. 

 4.Настоящото решение да се публикува в един местен вестник и 

да се качи на електронния сайт на Общински съвет Разград. 

 Решението подлежи на оспорване по реда на АПК. 

 Решението да се изпрати в седемдневен срок от приемането му на 

кмета на Община Разград и на областния управител. 

 

С Т А Т И Я  2 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата докладна записка по първа точка от 

дневния ред. Тя е с вх.№508. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

Относно: Удостояване с Наградата на името на Никола 

Икономов по случай 1 ноември – Ден на народните будители.  

Давам думата на вносителя. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря, госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Знаете, че наградата на името на Никола Икономов се връчва на 24 

май – Деня на българската просвета и култура и на славянската писменост 
и на 1 ноември – Ден на народните будители и с нея се удостояват творци 

и дейци на културата и образованието, учители, научни работници, юристи 

с принос към утвърждаване на конституционализма, културни  и научни 

институти, читалища, училища, издателства и други институции с принос 

към популяризиране на културния живот и културно-историческото  

наследство на Разградския край. 

В указания срок съгласно Правилника и на основание чл. 19, ал.4 от 

Правилника са постъпили следните предложения за удостояване с 

Наградата на името на Никола Икономов: 
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1. От инициативен комитет за Божидарка Василева Златарева. 

Г-жа Златарева е родена на 18 март 1944г. в русенското село Острица, 

където нейната майка е учителка и от лятото на същата година семейството 

се премества да живее в Разград. През 1962 г. завършва разградска Втора 

гимназия „Лиляна Димитрова”. От 1962 до1963г. работи като нередовен 

учител в Сеново, окръг Разград. През 1965г. завършва полувисше 

образование в Държавния библиотечен институт и от 1.08. 1965 до 1972г. е 

библиотекар и методист в Окръжна библиотека – Разград. Работи като 

журналист и редактор във вестник „Ново Лудогорие” от 1972 до 1997г. 
Завършва висшето си образование задочно в СУ „Св. Климент Охридски” със 

специалност „Българска филология”. На 53г. е трудоустроен пенсионер. От 

1977г. е редовен член на Съюза на българските журналисти. Подробно са 

изписани на страница втора и трета качествата и това, с което тя е известна и 

заслужила своето признание. Да не го повтарям, тъй като всички вие го имате 

в своите докладни записки. 

Второто предложение е също от инициативен комитет и е за Айше 
Билялова Шишманова - изтъкнат педагог и творец.  Госпожа Шишманова е 

родена на 25.12.1941г. в с. Дянково, община Разград. Началното си 

образование завършва в родното си село, като активно участва в културния 

живот на училището и селото. След успешно положен изпит през 1956г. е 

приета в Турското педагогическо училище в гр. Разград. Дипломира се през 
1959г. и има предложения за работа в селата Бисерци, Дянково, Богомилци, 

но е назначена като редовна детска учителка в с. Хума, където от нея се 

очаква да възроди и развие местното училище.  

Активното участие в обществения живот я среща с г-н Сали 

Шишманов, с когото през пролетта на 1961г. – 08. 05 тя сключва брак. Г-жа 

Шишманова е майка на две деца – Севда Шишманова и Андреан Шишманов. 

Заради призванието й на учителка, житейският й път преминава през много 

от селата в Областта. Подробно са описани на практика в следващите редове 

заслугите на госпожа Шишманова. 

Третото предложение е от Инициативен комитет за Олга Димитрова 

Маринова. Олга Димитрова е родена на 04. 12. 1939г. в с. Гецово. Любовта 

към децата и жаждата за знания и образование я отвеждат в Педагогическото 

училище за начални учители в гр. Русе. След завършване постъпва на работа 

в ОУ „Иван Вазов” в родното село Гецово, където преминава целият й 37 

годишен трудов стаж. Освен ангажиментите като педагог, активно участва в 

обществения живот на селото и с годините тя е инициатора и човекът, който 

на практика разви самодейността в селото на Ансамбъла за автентичен 

фолклор „Капанска китка”. Изброени са подробно участията и наградите, 

които са спечелили този ансамбъл под ръководството на госпожа Димитрова. 

 И четвъртото предложение е също от Инициативен комитет и е за 

Тодор Пеев Тодоров - директор на Художествена галерия в Разград за 

приноса му към издигане духовността и съхраняване и популяризиране на 
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културните традиции и постижения в Разградска община. Роден на 

04.07.1954г. в София. Целият си творчески живот посвещава на Разград. 

Средното му образование е в ПГ „Н. Вапцаров” Разград, а висше придобива 

във ВТУ „Св. Св. Кирил и Методий” – Велико Търново специалност 

„Стенопис” при проф. Никола Гелов. Дипломната му работа  за магистърска 

степен- 20 кв. м. каменна мозайка на тема „Науката е слънце” се намира в 

заседателната зала, и в момента, на Ректората на университета. Член е на 

СБХ от 1985г. Автор е на два от символите на Община Разград – герба и 

церемониалната огърлица на кмета на общината. Изписва част от 

стенописите и рисува иконите на иконостаса на църква „Св. Петка” в с. 

Раковски. Рисува икони за църквите в с. Просторно, с Ушинци и много други. 

Участия в изложби, преподавателска дейност – всичко това е описано в 

останалата част от неговото представяне във вашите докладни записка. 

 В този смисъл и предвид гореизложеното предлагам общинският съвет 

да вземе следното решение:  

Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 

будители са постъпили предложения за удостояване с Наградата на името на 

Никола Икономов от: 

1. Инициативен комитет за Божидарка Василева Златарева 

2. Инициативен комитет за Айше Билялова Шишманова 

3. Инициативен комитет за Олга Димитрова Маринова 

4. Инициативен комитет за Тодор Пеев Тодоров 

И предлагам същите да бъдат удостоени с почетното звание: 

1. Божидарка Василева Златарева като библиотекар, краевед, 

журналист, творец, общественик, есперантист за дългогодишна творческа 

работа, във връзка с нейната 68 – годишнина и с издаването на първата й 

самостоятелна книга „Разград и съзвездие от личности”. 

2. Айше Билялова Шишманова като изтъкнат педагог и творец за 

гражданска ангажираност, всеотдайност и достойнство, една от 

основателките на ансамбъл за песни и танци „Разград гюзеллери”, носител на  

много първи награди.  

3. Олга Димитрова Маринова -  дългогодишен педагог и творец в 

областта на фолклора, създател и художествен ръководител на Ансамбъл за 

автентичен фолклор „Капанска китка” с. Гецово, носител на множество 

награди, номиниран по програма на ЮНЕСКО за опазване на 

нематериалното културно наследство „Живи човешки съкровища България”, 

удостояван два пъти със сертификат на ЦИОФФ - България. 

4. Тодор Пеев Тодоров - директор на Художествена галерия „Проф. 

Илия Петров” гр. Разград за издигане духовността, съхраняване и 

популяризиране на културните традиции и постижения в Разградска община. 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Благодаря, господин Бояджиев. Уважаеми колеги, в съответствие с 

изискванията на чл.19 ал.4 от Правилника за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград докладната записка беше 

разгледана на съвместно заседание на двете постоянни комисии към 

общинския съвет – ПК по култура, културно – историческо наследство и 

духовни ценности и ПК по образование и наука с участието на съответния 

ресорен заместник – кмет, началника на Инспектората по образование на 

МОМН, началник отдел „Образование”, Директор на Дирекция „Култура и 

туризъм” в Община Разград и представители на инициативния комитет за 

учредяване на наградата на името на Никола Икономов. Давам думата на 

председателите на двете постоянни комисии – по култура и по образование, 

да ни уведомят за дебатите, които се проведоха в техните комисии. Първо ще 

дам думата на господин Занев като председател на комисията по култура. 

Заповядайте. 

 

 Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

На съвместното заседание по култура и образование общо присъстваха 

17 члена. Гласували „ЗА” – 17, „против” и „въздържали се” няма. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Монева, като председател на Постоянната комисия 

по образование имате думата. 

 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

Съгласно изискванията на правилника ние гласувахме също заедно, 

всички, които се изискват от правилника да присъстват при присъждане на 

званието на името на Никола Икономов. 17 души участваха. 17 гласа „ЗА”, 

няма „против”, няма „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, давам ви думата за въпроси към 

вносителя на докладната записка. Има ли желаещи да зададат въпроси? 

Ако не пристъпваме към дебати. Имате думата. Заповядайте госпожо 

Монева. След това госпожо Дякова и на Вас ще дам думата. 

 

Г-жа Добринка Монева – ПП „БСП” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 
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Аз ще подкрепя всички тези кандидатури, които са предложени от 

инициативния комитет и от кмета на общината за удостояване с Наградата 

на името на Никола Икономов, защото всички ги познавам. Първо бих 

искала да кажа, че нито един от тях не е активист на Българската 

социалистическа партия, но те действително имат качества, които 

отговарят, за да им присъдим Наградата на името на Никола Икономов. 

Дори считам, че този ограничителен елемент, че имахме правото само на 

един да присъждаме високите награди попречи на някои по-рано да бъдат 
удостоени, по-рано да получат тази награда, защото те са с достоен принос 

в областта на културата, в областта на образованието, в областта на 

духовния живот в нашата община. Божидарка Златарева дълги години 

беше журналист. Един скромен човек, който и сега с посочените качества, 

които и в докладната, с нейните лични заслуги и като човек и като 

журналист и като краевед определено заслужава да бъде отличена да 

получи тази награда. Аз с цялата си вътрешна убеденост ще подкрепя 

кандидатурата на госпожа Шишманова. Ако не беше госпожа Шишманова 

нямаше да бъде този прекрасен състав и всичко това като педагог, като 

учител, като човек, като общественик, с което е допринесла за развитието 

на духовността в нашата община. Олга Димитрова я познавам лично. Ще 

подкрепя тази кандидатура, защото нейният самоотвержен труд на човек, 

на педагог, на човек, който действително брани капанските традиции и с 

международните награди, които има „Капанска китка” допринася и за 

издигане славата на Разград и на общината с всичко това, което е 

направила лично тя.  

Тодор Пеев. Тодор Тодоров, аз считам, че по-рано можеше да получи 

тази награда, да бъде удостоен, защото всичко, което е посочено в 

докладната записка отговаря на качествата, които притежава Тодор 

Тодоров. Затова с вътрешната си убеденост, ако някога съм имала някакви 

резерви към някои, които сме удостоявали с наградата, за тези четири 

кандидатури аз ще гласувам с пълната убеденост, че заслужават Наградата 

Никола Икономов и точно пред този празник – Деня на будителя. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Монева. Госпожо Дякова, имате думата. 

 

Г-жа Кина Дякова – ПП „БСП” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

В допълнение на посоченото в докладната и на прежде говорящите 

искам да изразя и своята позиция за предложените кандидатури. Това са 

изключително достойни хора, заслужаващи това отличие. Обединяват ги 

няколко характерни черти, които са в съзнанието на всеки от нас като 

характеристика на българския будител – високата гражданска активност, 
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всеотдайността, желанието да бъдат полезни на хората, желанието да 

съхранят, да развият това, което е идентично, това, което е специфично за 

нашият регион. В житейската история на всеки един от предложените 

присъстват тези елементи. И най-важното от техния житейски път остават 
трайни резултати в развитието на духовния живот на нашият град и на 

нашият регион. Трайни резултати, от които поколения на ред ще се 

възползват и ще могат да обогатяват духовния живот на Разград. Затова, 

така с чиста съвест и със задоволство подкрепям докладната, която е 

предложена. Това са наистина достойни хора. Не са подбирани в никакъв 

случай по партиен признак, а са подбрани по качествата, които те са 

показали със своя творчески, житейски път до тук и още веднъж повтарям 

с дирята, с резултатите от своя път и от своята дейност в духовния живот 

на Разград. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,госпожо Дякова. Има ли други желаещи за становища? Не 

виждам желаещи. Аз ще си позволя само едно изречение. Според мен не е 

страшно да удостоим повече хора с високото звание носител, лауреат на 

Наградата на името на Никола Икономов. Страшно би било ако нямаше 

кого да предложим за удостояване. И още едно допълнение. Виждате 

колко широко обхватни са инициативните комитети, които са направили 

предложенията за тези хора. Това означава, че разградска общественост 
застава зад тях и се надява те да бъдат заслужено почетени за своята 

родолюбива дейност. Още веднъж питам има ли други желаещи? 

Заповядайте госпожо Радославова, имате думата. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

За процедурно предложение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря Ви. Във връзка с това, което каза кмета Денчо Бояджиев в 

предишната докладна за това, че общинските съветници сме достатъчно 

отговорни и можещи да преценим кой заслужава това достойно отличие ми 

се иска да направя процедурно предложение да гласуваме тези 

кандидатури. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

За начина на гласуване ли? Ще Ви прекъсна, извинявайте. Нека да 

приключим само дебатите и ще Ви дам думата за процедурно 

предложение. 
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Добре. Благодаря Ви. Останах с впечатление, че няма други 

желаещи. Извинявам се. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз помислих, че искате по същество становище. Има ли, колеги, 

други желаещи? Ако няма прекратявам дебатите. Преминаваме към 

гласуване. Тъй като са направени четири номинации е редно да преценим, 

както винаги сме постъпвали в такива случаи, по какъв начин ще 

прогласуваме докладната записка. Способите са два: за всеки предложен 

по отделно или за всички анблок. И сега вече давам думата на госпожа 

Радославова да направи своето процедурно предложение. Заповядайте. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Много благодаря. Предложението ми беше да гласуваме по отделно 

за всяка кандидатура, поради простата причина, че всички личности се 

предполага, че са достойни и е хубаво да се види кой какво мнение има за 

всеки човек по отделно. Те са много различни хора в различни области със 

своите заслуги, със своите неща, които са направили за града в областта, в 

която е преминал творческият им и професионален път. Но ми се струва, 

че някак си ще неглижираме тяхното удостояване с това престижно 

отличие ако ги гласуваме всички заедно, така че моето предложение е да 

гласуваме всеки по отделно. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. Всъщност такава е и практиката на общинския 

съвет. Винаги сме гласували поотделно. Има ли други предложения за 

начина на гласуване. Не виждам желаещи. Колеги, подлагам на гласуване 

предложението за начина, по който да прогласуваме тази докладна 

записка. То е едно – да бъдат гласувани поотделно. Моля гласувайте. 

/Дежурният секретар на заседанието господин Наско Анастасов 
съобщава резултатите от гласуването./ 

 

С 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 3, 

предложението за поотделно прогласуване на номинираните 
разградлии се приема. 

 

Преминаваме към гласуване по реда, по който те са предложени в 

диспозитива на решението. Подлагам на гласуване предложението на 

Кмета на Община Разград за удостояване по повод официалния празник 1 

ноември – Ден на народните будители с Наградата на името на Никола 

Икономов на Божидарка Василева Златарева. Моля гласувайте. 
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Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 225 

 

Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 
будители е постъпило предложение за удостояване с Наградата на името 

на Никола Икономов от: 

Инициативен комитет от граждани - за БОЖИДАРКА ВАСИЛЕВА 

ЗЛАТАРЕВА– краевед, журналист, общественик, есперантист, изявена 

личност, заслужаваща общественото признание и уважение.  
Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11 и чл. 19 ал. 4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 29 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма,        

                                                      

Р Е Ш И : 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов БОЖИДАРКА ВАСИЛЕВА ЗЛАТАРЕВА - 

библиотекар, краевед, журналист, творец, общественик, есперантист за 

дългогодишна творческа работа, във връзка с нейната 68 – годишнина и 

с издаването на първата й самостоятелна книга „Разград и съзвездие от 

личности”.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към предложението на Кмета на общината за 

присъждане на Наградата на името на Никола Икономов на госпожа Айше 

Билялова Шишманова. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 226 
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Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 
будители е постъпило предложение за удостояване с Наградата на името 

на Никола Икономов от: 

Инициативен комитет от общественици, общински съветници и 

членове на ансамбъл за турски песни и танци „Разград Гюзеллери”- за 

АЙШЕ БИЛЯЛОВА ШИШМАНОВА – изтъкнат педагог и творец, 

активен участник в обществения и културен живот, с изключителен 

принос в изграждането на стотици специалисти в различни сфери на 

обществения живот, основателка на литературния клуб „Делиорман”, 

една от основателките на ансамбъл за песни и танци „Разград 

гюзеллери”.  

Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11 и чл. 19 ал. 4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 28 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма,                                                             

 

Р Е Ш И : 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов АЙШЕ БИЛЯЛОВА ШИШМАНОВА - изтъкнат 

педагог и творец за гражданска ангажираност, всеотдайност и 

достойнство, една от основателките на ансамбъл за песни и танци 

„Разград гюзеллери”, носител на  много първи награди.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 
Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Пристъпваме към прогласуване на третото предложение на Кмета на 

общината, което касае личността на госпожа Олга Димитрова Маринова, 

предложена също за удостояване с Наградата на името на Никола 

Икономов. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 227 

 

Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 
будители е постъпило предложение за удостояване с Наградата на името 

на Никола Икономов от: 
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Инициативен комитет от  Ансамбъл за изворен фолклор „Капанска 

китка” село Гецово и общественици от гр. Разград - за ОЛГА 

ДИМИТРОВА МАРИНОВА - дългогодишен педагог и творец в областта 

на фолклора, за значим принос за съхраняване, развитие, утвърждаване 
и популяризиране на капанския фолклор. 

Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11 и чл. 19 ал. 4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 25 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - 2,                                                             

 

Р Е Ш И : 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ОЛГА ДИМИТРОВА МАРИНОВА – дългогодишен 

педагог и творец в областта на фолклора, създател и художествен 

ръководител на Ансамбъл за автентичен фолклор „Капанска китка” с. 
Гецово, носител на множество награди, номиниран по програма на 

ЮНЕСКО за опазване на нематериалното културно наследство „Живи 

човешки съкровища България”, удостояван два пъти със сертификат на 

ЦИОФФ - България. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Подлагам на гласуване предложението на Кмета на Община Разград 

за удостояване с Наградата на името на Никола Икономов на господин 

Тодор Пеев Тодоров. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 228 

 

Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 
будители е постъпило предложение за удостояване с Наградата на името 

на Никола Икономов от: 

Инициативен комитет от общински съветници от групата на БСП 

при Общински съвет Разград и на други граждани - за ТОДОР ПЕЕВ 

ТОДОРОВ – Директор на Художествена галерия „Проф. Илия Петров”- 

достоен символ на разградската културна общественост, участник и 
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носител на награди от национални и международни изложби, инициатор 

за възобновяването и поддържане на традициите в изобразителното 

изкуство, един от най-заслужилите личности за обновяване и 

ръководство на художествената галерия, общински съветник и 

Председател на Постоянна комисия по култура- мандат 2003-2007 г.  
 Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11 и чл. 19 ал. 4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 26 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - 1,                                                             

 

Р Е Ш И : 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ТОДОР ПЕЕВ ТОДОРОВ –  директор на 

Художествена галерия „Проф. Илия Петров” гр. Разград за издигане 
духовността, съхраняване и популяризиране на културните традиции и 

постижения в Разградска община.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Подлагам на гласуване докладната записка в цялост. Моля 

гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 229 

 

Във връзка с официалния празник 1 ноември - Ден на народните 
будители са постъпили предложения за удостояване с Наградата на 

името на Никола Икономов от: 

1. Инициативен комитет от граждани - за БОЖИДАРКА ВАСИЛЕВА 

ЗЛАТАРЕВА – краевед, журналист, общественик, есперантист, изявена 

личност, заслужаваща общественото признание и уважение.  
2. Инициативен комитет от общественици, общински съветници и 

членове на ансамбъл за турски песни и танци „Разград Гюзеллери”- за 

АЙШЕ БИЛЯЛОВА ШИШМАНОВА – изтъкнат педагог и творец, 

активен участник в обществения и културен живот, с изключителен 

принос в изграждането на стотици специалисти в различни сфери на 
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обществения живот, основателка на литературния клуб „Делиорман”, 

една от основателките на ансамбъл за песни и танци „Разград 

гюзеллери”.  

3. Инициативен комитет от  Ансамбъл за изворен фолклор „Капанска 

китка” село Гецово и общественици от гр. Разград - за ОЛГА 

ДИМИТРОВА МАРИНОВА- дългогодишен педагог и творец в областта 

на фолклора, за значим принос за съхраняване, развитие, утвърждаване 
и популяризиране на капанския фолклор. 

4. Инициативен комитет от общински съветници от групата на БСП 

при Общински съвет Разград и на други граждани - за ТОДОР ПЕЕВ 

ТОДОРОВ – Директор на Художествена галерия „Проф. Илия Петров”- 

достоен символ на разградската културна общественост, участник и 

носител на награди от национални и международни изложби, инициатор 

за възобновяването и поддържане на традициите в изобразителното 

изкуство, един от най-заслужилите личности за обновяване и 

ръководство на художествената галерия, общински съветник и 

Председател на Постоянна комисия по култура- мандат 2003-2007 г.  
 Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11 и чл. 19 ал. 4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общински съвет Разград, с 28 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - 1,                                                             

 

Р Е Ш И : 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов БОЖИДАРКА ВАСИЛЕВА ЗЛАТАРЕВА - 

библиотекар, краевед, журналист, творец, общественик, есперантист за 

дългогодишна творческа работа, във връзка с нейната 68 – годишнина и 

с издаването на първата й самостоятелна книга „Разград и съзвездие от 

личности”.  

2. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов АЙШЕ БИЛЯЛОВА ШИШМАНОВА - изтъкнат 

педагог и творец за гражданска ангажираност, всеотдайност и 

достойнство, една от основателките на ансамбъл за песни и танци 

„Разград гюзеллери”, носител на  много първи награди.  

3. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ОЛГА ДИМИТРОВА МАРИНОВА – дългогодишен 

педагог и творец в областта на фолклора, създател и художествен 

ръководител на Ансамбъл за автентичен фолклор „Капанска китка” с. 
Гецово, носител на множество награди, номиниран по програма на 

ЮНЕСКО за опазване на нематериалното културно наследство „Живи 
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човешки съкровища България”, удостояван два пъти със сертификат на 

ЦИОФФ - България. 

4. Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ТОДОР ПЕЕВ ТОДОРОВ –  директор на 

Художествена галерия „Проф. Илия Петров” гр. Разград за издигане 
духовността, съхраняване и популяризиране на културните традиции и 

постижения в Разградска община.  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Позволете ми от мое и от ваше име да честитя на новите удостоени 

граждани на Разград. Връчването на Наградите на името на Никола 

Икономов ще стане в тържествена обстановка на Деня на народните 

будители – 1 ноември, в подходяща атмосфера в сградата на 

Художествената галерия в Разград от 17 и 30 часа. Номинираните, техните 

близки, всички вие гражданите са поканени да присъстват на това 

тържество. 

С Т А Т И Я  3 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към следващата докладна записка от първа точка на 

нашият дневен ред. Тя е с вх.№509. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград. 

 Относно: Промяна в състава на Местната комисия по чл.8, ал.2 

от Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно 

- спестовни влогове. 
 Давам думата на вносителя на докладната записка. Заповядайте. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Благодаря госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С Решение №21/27.12.2011 год. на Общински съвет Разград са 

определени числеността и състава на Местната комисия  по чл.8, ал.2 от 

Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно-

спестовни влогове. Седемчленният състав на комисията  е утвърден с 

Решение №1/17.01.2012 год. на Управителния съвет на Националния 

компенсационен жилищен фонд към Министерския съвет, публикувано в 

“Държавен вестник” бр.7 от 2012 год. С писмо с изх. №18-10-01-

1885/18.07.2012 год., мениджърът на „Банка ДСК” ЕАД, Финансов център 

Разград, отправя искане представителя на банката в местната комисия 
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Христина Станиславова Власова да бъде сменен с Данчо Минов Йорданов 

– мениджър „Обслужване”.  

Във връзка с гореизложеното предлагам Общинският съвет да вземе 

следното решение: 

- Освобождава Христина Станиславова Власова - Мениджър 

„Обслужване” в „Банка ДСК” ЕАД, Финансов център Разград като член на 

Местната комисия по чл.8, ал.2 от закона. 

- Определя за член на Местната комисия по чл.8, ал.2 от същият 

закон Данчо Минов Йорданов – Мениджър „Обслужване” в „Банка ДСК” 

ЕАД, Финансов център Разград. 

- Предлага на Управителния съвет на Националния компенсационен 

жилищен фонд към Министерския съвет на Република България да 

утвърди промяната в състава на Местната комисия по чл.8, ал.2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. Уважаеми колеги, в Постоянна 

комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации беше внесена за разглеждане докладната 

записка и ще помоля господин Димитров като неин председател да ни 

уведоми какъв е резултата от проведените там дебати. Имате думата. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно със 7 гласа „ЗА” подкрепя 

проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата за въпроси. Няма желаещи. Становища? 

Също няма желаещи. Прекратявам дебатите и преминаваме към 

електронно гласуване на докладната записка. Моля упражнете правото си 

на вот. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 230 

 

С Решение №21/27.12.2011 год. на Общински съвет Разград са 

определени числеността и състава на Местната комисия  по чл.8, ал.2 

от Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно 

- спестовни влогове /ЗУПГМЖСВ/. Седемчленният състав на 

комисията  е утвърден с Решение №1/17.01.2012 год. на Управителния 

съвет на Националния компенсационен жилищен фонд към 
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Министерския съвет, публикувано в “Държавен вестник” бр.7 от 2012 

год. С писмо с изх. №18-10-01-1885/18.07.2012 год., мениджърът на 

„Банка ДСК” ЕАД, Финансов център Разград, отправя искане 
представителят на банката в местната комисия Христина 

Станиславова Власова да бъде сменен с Данчо Минов Йорданов – 

мениджър „Обслужване”.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл.8 ал.2 от Закона за уреждане правата 

на гражданите с многогодишни жилищно - спестовни влогове, чл.16, 

ал.3 от Правилника за прилагане на Закона за уреждане правата на 

граждани с многогодишни жилищно - спестовни влогове и писмо с 
изх. №18-10-01-1885/18.07.2012 год. от мениджъра на „Банка ДСК” 

ЕАД, Финансов център Разград, Общинският съвет, с 29 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма,   

 

РЕШИ: 

 

1. Освобождава Христина Станиславова Власова - Мениджър 

„Обслужване” в „Банка ДСК” ЕАД, Финансов център Разград като 

член на Местната комисия по чл.8, ал.2 от ЗУПГМЖСВ. 

2. Определя за член на Местната комисия по чл.8, ал.2 от 

ЗУПГМЖСВ Данчо Минов Йорданов – Мениджър „Обслужване” в 

„Банка ДСК” ЕАД, Финансов център Разград. 

3. Предлага на Управителния съвет на Националния 

компенсационен жилищен фонд към Министерския съвет на 

Република България да утвърди промяната в състава на Местната 

комисия по чл.8, ал.2 от ЗУПГМЖСВ. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я  4 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх.№510. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград. 

 Относно: Промяна в списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година. 
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 Предоставям думата на вносителя да изложи позицията си по 

проекта за решение. Заповядайте господин Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Благодаря госпожо председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С решение № 57 по протокол № 5/24.01.2012 год. на Общински съвет 

Разград е приет списъкът за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година. Същият 

включва 198 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението. 

 В раздел І на  списъка като жилища за настаняване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди са включени следните жилищни 

имоти: 

-  къща на ул.”Места” 15, където Община Разград е в съсобственост и 

- ет. 1 на ул.”Хъшове” № 18, представляващ етаж от двуетажна 

жилищна сграда. 

В раздел ІІІ на  списъка като  ведомствено жилище е посочен 

жилищният имот, находящ се на ул.”Н.Рилски” №3, ап.13. 

В раздел ІV на  списъка като  резервно жилище е посочено 

жилищният имот, съставляващ ап.15 на ул.”Перистър” 16, представляващ 

част от едноетажна къща, разделена на 4 апартамента, от които 3 са 

общински. 

Към настоящия момент за имота на ул.”Н.Рилски” №3 е подадено 

заявление от наемателя за изкупуването му, а останалите имоти са 

свободни. 

След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища и в 

комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, е взето решение, съгласно което се предлага имотите да бъдат 
включени в списъка на жилищата за продажба. 

Във връзка с гореизложеното предлагам Общинският съвет да вземе 

решение, с което: 

1. Да промени списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските имоти за 2012 година, както следва: 

Изключва от раздел І „Жилища за настаняване под наем на граждани с 

установени жилищни нужди „ жилищни имоти под № 167 къща на ул.” 

Хъшове” №18, ет.1 и № 168 къща на ул.”Места” №15; 

 Изключва от раздел ІІІ „Ведомствени жилища „ жилищен имот под № 

3. ул.”Н.Рилски” №3, ап.13 ; 
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 Изключва от раздел ІV „Резервни жилища„ жилищен имот под № 5 

ул.”Перистър” 16, ап.15.  

2.  Променя раздел ІІ, както следва: 

ІІ. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА 

 1. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ЧРЕЗ ТЪРГ 

1.1. ул. „Тимок” № 1, вх. А, ап. 10-     едностаен 

 1.2.  ул.”Перистър” 16, ап. 15-               двустаен 

 2. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ПО ЧЛ. 48, АЛ. 2 ОТ ЗОС 

 2.1. ул.”Н.Рилски” №3, ап.13-                едностаен 

 3. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ПО ЧЛ. 36, АЛ. 1, Т. 2  ОТ ЗОС 

 3.1. ул.” Хъшове” №18, ет.1-                 къща 

 3.2. ул.”Места” №15-                              къща” 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На съвместно заседание постоянна комисия по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

и по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации и на самостоятелно на Постоянна комисия 

по социална политика, трудова заетост и здравеопазване разгледаха тази 

докладна записка. Давам думата на председателите на тези комисии по 

отделно да докладват за резултатите от проведените там дебати и 

гласуване. Господин Димитров, имате думата да ни представите 

решението на постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност, след като разгледа докладната записка и 

направените разисквания, се произнесе с решение, при което „ЗА” 

гласуваха 4 члена на комисията, „против” – няма и 2 от членовете на 

комисията се въздържаха. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, заповядайте за постоянната комисия по 

общинска собственост. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК  

На 24.10.2012г. се състоя редовно заседание на комисията по 

общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол. На 

това заседание присъстваха 8 общински съветници. Докладна записка с 

вх.№510 беше подкрепена от 5 общински съветници, бе „против” и без 
„въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. И председателят на постоянната комисия по социална 

политика. Имате думата д-р Апти. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря госпожо председател. На 23.10.2012г. се проведе 

заседание на Постоянната комисия по социална политика, трудова заетост 
и здравеопазване. Присъстваха 8 общински съветници. След представяне 

на докладната записка от вносителя и последващото обсъждане 4 членове 

на комисията подкрепиха докладната записка и 4 се въздържаха. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Чухте как са протекли дебатите в трите постоянни 

комисии. Имате възможност да зададете въпроси към вносителя на 

докладната записка. Не виждам желаещи. Давам ви думата за становища, 

изказвания, предложения за корекции и допълнения. Няма желаещи. 

Прекратявам дебатите и пристъпваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова  +  

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова  +  

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   
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23. Никола Джипов Николов отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев  +  

28. Радиана Ангелова Димитрова  +  

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 231 

 

С решение № 57 по протокол № 5/24.01.2012 год. на Общински 

съвет Разград е приет списъкът за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година. Същият 

включва 198 броя общински жилища, конкретизирани според 

предназначението си.  

 В раздел І на  списъка като жилища за настаняване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди са включени следните 
жилищни имоти: 

-  къща на ул.”Места” 15, където Община Разград е в 

съсобственост и 

- ет. 1 на ул.”Хъшове” № 18, представляващ етаж от двуетажна 

жилищна сграда. 

В раздел ІІІ на  списъка като  ведомствено жилище е посочен 

жилищният имот, находящ се на ул.”Н.Рилски” №3, ап.13. 

В раздел ІV на  списъка като  резервно жилище е посочено 

жилищният имот, съставляващ 

ап.15 на ул.”Перистър” 16, представляващ част от едноетажна къща, 

разделена на 4 апартамента, от които 3 са общински. 

Към настоящия момент за имота на ул.”Н.Рилски” №3, ап.13 е 
подадено заявление от наемателя за изкупуването му, а останалите 
имоти са свободни. 

След обсъждане в комисията по чл.3 от Наредба 17 на Общински 

съвет Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди 

на граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища 

и в комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, е взето решение да се направи предложение имотите на 
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ул.”Места” 15, ул.”Перистър” 16, ап.15, ул.”Хъшове” №18, ет.1, където 

Община Разград е в съсобственост, както и имотът на ул.”Н.Рилски” 

№3, ап.13, за който има подадено заявление за закупуване от 

наемателя, да бъдат включени в списъка на жилищата за продажба. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.42, ал.2 от 

Закона за общинската собственост и чл.4, ал.2 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 
19 гласа «ЗА», «против» - 13, «въздържали се» - няма,        

  

Р Е Ш И: 

 

1. Променя списъка за предназначението, броя, вида и 

местонахождението на общинските жилища за 2012 година, както 

следва: 

1.1. Изключва от раздел І „Жилища за настаняване под наем на 

граждани с установени жилищни нужди „ жилищни имоти под 

№ 167. къща на ул.” Хъшове” №18, ет.1 и № 168. къща на 

ул.”Места” №15; 

1.2.  Изключва от раздел ІІІ „Ведомствени жилища „ жилищен 

имот под № 3. ул.”Н.Рилски” №3, ап.13 ; 

1.3.  Изключва от раздел ІV „Резервни жилища„ жилищен имот под 

№ 5 ул.”Перистър” 16, ап.15.  

2. Променя раздел ІІ, както следва: 

      „ІІ. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА 

 1. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ЧРЕЗ ТЪРГ 

1.1. ул. „Тимок” № 1, вх. А, ап. 10-     едностаен 

 1.2.  ул.”Перистър” 16, ап. 15-               двустаен 

 2. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ПО ЧЛ. 48, АЛ. 2 ОТ ЗОС 

 2.1. ул.”Н.Рилски” №3, ап.13-                едностаен 

 3. ЖИЛИЩА ЗА ПРОДАЖБА ПО ЧЛ. 36, АЛ. 1, Т. 2  ОТ ЗОС 

 3.1. ул.” Хъшове” №18, ет.1-                 къща 

 3.2. ул.”Места” №15-                              къща” 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград.                                                        

  

С Т А Т И Я  5 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Пристъпваме към докладна записка с вх.№511. 

Докладна записка от Любомир Трифонов Цонев – зам. – кмет на 

Община Разград 

Относно: Изменение на Решение № 4, по Протокол № 2 от 

29.11.2011г. на Общински съвет Разград . 

 Господин Цонев, давам Ви думата да представите пред общинските 

съветници докладната записка. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С Решение № 4, по Протокол № 2 от 29.11.2011г. на Общински съвет 

Разград, съобразно изискванията на ЗМСМА, са определени конкретните 

размери на индивидуалните работни заплати на кмета на Община Разград 

и кметовете на кметства на Община Разград.  

Съгласно точка 4 от горепосоченото Решение е регламентирано, че 

при извършване на други плащания на общинската администрация от 

реализирани икономии на средства или други на председателя на 

общински съвет, кмета на общината и кметовете на кметства да бъдат 
изплащани възнаграждения съответстващи на реда на плащанията в 

общинската администрация, който ред се определя с вътрешните правила. 

От 01.07.2012г влезе в сила нова Наредба за заплатите на 

служителите в държавната администрация, която създава нова 

регламентация относно структурата на заплатите, условията и реда за 

определяне и изменение на техния размер, в т.ч. и на допълнителните 

възнаграждения. Това налага преработка на вътрешните правила за 

организация на работната заплата в Община Разград. В предвид на 

изложеното се предполага и необходимост от промяна на т.4 от 

цитираното от мен Решение на общинския съвет във връзка с определяне 

заплатите на кмета и кметовете на кметства. И предвид това предлагам на 

вашето внимание проект за решение: 

Изменя Решение № 4, по Протокол № 2 от 29.11.2011г. на Общински 

съвет Разград като т. 4 придобива следната редакция:  

„4. /1/ Определя допълнително възнаграждение за постигнати 

резултати на кмета на Община Разград в размер на средния размер на 

допълнителното възнаграждение на директор на дирекция в Община 

Разград, увеличен с коефициент 1.5. 

/2/ Определя допълнително възнаграждение за постигнати резултати 

на кметовете на кметства в Община Разград като сума, изчислена в 

процент от допълнителното възнаграждение на кмета на Община Разград, 

съответстващ на процентното съотношение на основната работна заплата 
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на съответния кмет на кметство спрямо основната работна заплата на 

кмета на Община Разград. 

/3/ Допълнителното възнаграждение се изплаща в сроковете, 

регламентирани в чл. 24, ал. 2 от Наредбата за заплатите на служителите в 

държавната администрация.” 

Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Постоянна комисия по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа политика 

разгледаха предложението в докладната записка и техните председатели 

ще ни уведомят за резултата от дебатите, които се проведоха в техните 

комисии. Давам думата на господин Димитров за комисията по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност бе подкрепена докладната записка със 

„ЗА” – 5, без „против” и 1 от членовете се въздържа. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянна комисия по бюджет. Имате думата господин 

Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по бюджет, финанси и икономическа 

политика, след проведени обстойни дебати, продължили и след края на 

заседанието, се произнесе с 5 гласа „ЗА”, без „против” и 5 „въздържали 

се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате думата за въпроси. Вносителят е готов да отговаря. 

Наистина бяха много обстойни дебатите. Няма желаещи. За въпрос ли 

госпожо Радославова? Заповядайте. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Прави ми впечатление, че тук е написано, в мотивната част, че при 

реализирани икономии на средства следва да бъдат изплащани 

възнаграждения така както е регламентирано нали в приетата наредба. В 

следващият момент в проекта за решение е изписано, че определяме 

допълнително възнаграждение за постигнати резултати. Никъде не е 

изписано обаче какви са постигнатите резултати от Кмета на Община 

Разград и от кметовете на кметства в Община Разград, за да бъдат 
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отпуснати тези допълнителни възнаграждения, така, че моят въпрос е, ако 

е възможно, да ни се каже. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Какви са постигнатите резултати? Това Ви е въпросът? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Да. В началото е изписано, че поради реализирани икономии, а след 

това пише, че в проекта за решение са постигнати резултати. Не става ясно. 

Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други въпроси? Не виждам желаещи. Господин 

Цонев, ще Ви помоля да обясните какви са постигнатите резултати от 

кмета на общината. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Въпросът ми се струва, че е доста неясен и много общ. Какво 

означава „Какви са постигнатите резултати от кмета на общината?”? Значи 

постигнатите резултати в една община касаят не само икономиите на 

средства, защото само и единствено тогава, средства от фонд работна 

заплата, и тогава могат да се дават стимули за постигнати резултати, 

когато имаш икономии. Когато нямаш икономии нямаш от къде да ги 

раздадеш. Можеш да имаш много големи резултати и да нямаш икономия 

на средства от фонда и не можеш да раздадеш никакъв стимул. Тука става 

въпрос единствено и само, и в Наредба №24 са посочени тези категории и 

те са извлечени 5 категории само за постигнати резултати тогава когато 

има икономия на средства. Така, че след като имаш икономия на средства в 

резултат на оценките на отделните служители се раздават тези икономии за 

постигнати резултати по критерии, които са заложени във вътрешните 

правила за тези допълнителни стимули. И за това е предложението с този 

проект за решение, тъй като ние трябва да изработим нови вътрешни 

правила във връзка с изискванията на новата наредба и разбира се старите 

не съответстват, а решението беше свързано със старите вътрешни правила 

по отношение на стимулирането на кмета на общината и кметовете на 

населени места. За това е този проект за решение. По този начин да бъдат 
стимулирани и те тогава когато има, още веднъж казвам, икономии на 

фонд и съобразно критериите за оценка на всичките служители се 

извършва оценка на онова, което може да получат допълнително съгласно 

наредбата, Наредба №24. И в резултат на това да могат да получат 

допълнително възнаграждение и кметовете на кметства и кмета на 

общината, тъй като резултатите не могат да бъдат постигнати 

индивидуално от един, двама или трима души. Резултатите се постигат в 
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резултат на една комплексна работа, която е свързана с едно правилно 

ръководство на общината. А тези лица са ръководители в общината. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Аз само ще Ви помогна в отговора по 

отношение на постигнатите резултати. Бях оставила тази информация в 

точка „Текущи”, но сега като че ли дойде времето да ви уведомя, че 

ръководената и представляваната от кмета на  Община Разград беше 

почетена и наградена на националната осма среща на общините в 

Република България, която се проведе в Пловдив като „Община 

реформатор”. Това е една твърде престижна награда. От 264 общини 

Община Разград е удостоена с тази награда. Аз нося да ви покажа 

грамотата. Госпожа Таракчиева беше поела ангажимент да ни представи и 

плакета, но поради заболяване отсъства. Ще имате възможност да 

погледнете и плакета. Това просто е един щрих към постиженията на кмета 

с оглед зададения въпрос какви са постиженията му. Това също е 

елемент,който очертава напредъка на общината. Господин Цонев, имате ли 

да допълните нещо? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Не, нямам. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Много Ви благодаря госпожо Цанева, защото благодарение на Вас на 

мен ми стана ясно, че освен реализирани икономии има и резултати. Иначе 

от отговора на инженер Цонев не ми стана ясно. Стана ми ясно само, че 

има икономии и затова ще бъдат изплатени такива възнаграждения, а е 

хубаво да бъдем конкретни, когато използваме определени думи и зад тях 

да стои някакво съдържание. В тази връзка беше моят въпрос. Благодаря 

Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. Може би на комисиите трябваше да 

детайлизираме и тези неща, за да бъде ясно. Може би там щяха да имат 

възможност общинските съветници по-подробен анализ да получат, 

защото виждате, че същинската работа на нашият общински съвет се 

реализира в постоянните комисии. Ако сме изяснили вече въпроса за 

постиженията, давам ви думата за други въпроси. Има ли желаещи? Ако 

няма, давам ви думата за становища, предложения за изменение и 

допълнение на проекта за решение. Има ли желаещи? Няма. Прекратявам 

дебатите и преминаваме към електронно гласуване на тази докладна 

записка. Моля гласувайте. 
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Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 232 

 

С Решение № 4, по Протокол № 2 от 29.11.2011г. на Общински 

съвет Разград, съобразно изискванията на ЗМСМА, са определени 

конкретните размери на индивидуалните работни заплати на кмета на 

Община Разград и кметовете на кметства на Община Разград. 

Съгласно точка 4 от горепосоченото Решение е регламентирано, 

че при реализирани икономии на средства следва да бъдат изплащани 

възнаграждения, съответстващи на реда на плащанията в общинската 

администрация, който се определя с вътрешни правила.   

От 01.07.2012г влезе в сила нова Наредба за заплатите на 

служителите в държавната администрация, която създава нова 

регламентация относно структурата на заплатите, условията и реда за 

определяне и изменение на техния размер, в т.ч. и на допълнителните 
възнаграждения. Създадоха се пет отделни категории допълнителни 

възнаграждения, една от които е „допълнителни възнаграждения за 

постигнати резултати”. Въведена бе точна процедура при 

определянето на размера по тази категория. 

Приетата с горепосоченото решение на Общински съвет Разград  

възможност за стимулиране и на кметовете в рамките на 

реализираните икономии от средства за заплати следва да бъде 
актуализирана в съответствие с новите изисквания на нормативната 

уредба, поради което възниква  необходимостта от промяна на 

Решение № 4, по Протокол № 2 от 29.11.2011г. на Общински съвет 

Разград в частта му по отношение  на плащания при реализирани 

икономии. 

Предвид гореизложеното, както и на основание чл. 21, ал. 1, т. 5 и 

чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, с 18 гласа «ЗА», 

«против» - 13, «въздържали се» - няма,        

 

Р  Е  Ш  И  : 

 

Изменя Решение № 4, по Протокол № 2 от 29.11.2011г. на 

Общински съвет Разград като т. 4 придобива следната редакция:  

„4. /1/ Определя допълнително възнаграждение за постигнати 

резултати на кмета на Община Разград в размер на средния размер на 

допълнителното възнаграждение на директор на дирекция в Община 

Разград, увеличен с коефициент 1.5. 

/2/ Определя допълнително възнаграждение за постигнати 

резултати на кметовете на кметства в Община Разград като сума, 
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изчислена в процент от допълнителното възнаграждение на кмета на 

Община Разград, съответстващ на процентното съотношение на ОРЗ 

на съответния кмет на кметство спрямо ОРЗ на кмета на Община 

Разград. 

/3/ Допълнителното възнаграждение се изплаща в сроковете, 
регламентирани в чл. 24, ал. 2 от Наредбата за заплатите на 

служителите в държавната администрация.» 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я  6 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващите докладни записки са с вносител зам. – кмета на 

общината госпожа Таракчиева. Както вече споменах за съжаление тя не е в 

добро здравословно състояние, поради което ще помоля господин Цонев 

да представи нейните докладни записки. 

512 е следващата докладна записка. 

Докладна записка от Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община 

Разград 

Относно: Отдаване под наем на части от имоти - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

Заповядайте господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря, уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В резултат на получено писмо, предложение от  „Булгартабак-

Трейдинг” ЕАД гр. София, с което е изразен интерес към определен брой 

общински терени за поставяне на временни преместваеми обекти 

(павилиони) за осъществяване на търговска дейност на територията на град 

Разград, Комисията по чл.2 на Наредба №2 е разгледала предложението. 

Поискала е допълнителна информация и след което е взела решение да се 

направи предложение за провеждане на търг за отдаване под наем на 

общинските терени, към които е проявен интерес при определени условия. 

В тази връзка на вашето внимание е проект за решение, който дава 

възможност за провеждане на търг с тайно наддаване по реда на глава 

седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за части от имоти – 

общинска собственост за срок от 10 години. Общият брой имоти са 21 с 

обща площ 92.40 кв. м. Като е извършена оценка от лицензиран оценител 

при наемни цени в общ размер от 1308.12 лв. като частите за имотите са за 
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поставяне на преместваеми обекти, както споменах 21 на брой, за  

осъществяване на търговска дейност с тютюневи изделия, вестници и 

списания и пакетирани захарни изделия, по схеми, одобрени от главния 

архитект на общината. Като условие, спечелилият тъга се задължава да 

подмени за своя сметка и предостави безвъзмездно на Община Разград 17 

бр. автобусни спирки със застроена площ всяка една не по-малка от 6 кв.м, 

описани в Приложение 2 към настоящата докладната записка. За 

гарантиране изпълнението на поетият ангажимент, кандидатите внасят 

гаранция в размер на 80 000 лв., която се освобождава след изграждането 

на автобусните спирки и предоставянето им по съответния ред в 

собственост на Община Разград. 

Едно доуточнение към докладната записка – наеманата цена не е  

определената от лицензиран оценител, а по реда на Наредба №2 на 

Приложение №1 към Наредба №2. и в Приложение №1 към докладната 

записка подробно са изписани местата и квадратурата на всеки един от 

тези 21 преместваеми обекти (павилиони) както и цената, която се е 

сформирала, от която се получава и общата дължима наемна цена, месечна 

с ДДС. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. На съвместно заседание постоянните 

комисии по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации разгледаха докладната записка. 

Госпожо Салим, имате думата. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно със 6 гласа „ЗА”, без „против” 

и „въздържали се” подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя? Заповядайте господин 

Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 
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Уважаеми колеги, 

Уважаеми господин Цонев, 

Бих желал да попитам има ли някакъв срок за изпълнение на тези 

спирки? Не за друго, а за да можем да информираме обществеността в 

какъв период от време биха очаквали тези придобивки. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Няма предварително определен срок, но ангажимента по 

изграждането им е свързан със сериозния финансов ресурс, който се 

предлага в докладната записка като гаранция за тяхното изпълнение. 

80 000 лв. за 17 броя автобусни спирки не са никак малко. Това е 

гаранцията и колкото по-бързо желаят да им бъде освободена гаранцията 

толкова по-бързо трябва те да изградят тези спирки и да ги предоставят в 

собственост на общината. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Гаранцията е стимула за бързо изпълнение? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Това имате предвид? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Точно така. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Грънчаров? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Но ако няма срок те могат да не ги свършат за 5 години и няма да си 

вземат парите. Ние имаме ли механизъм да ги приберем тези пари да ги 

ползваме? Нали те няма да са си свършили работата, те ще стоят при нас, 

ние не можем да ги ползваме, защото нямаме срок за изпълнение, влизаме 

в един казус, който аз не мига да разбера как ще се получи. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 



 35

Според мен разликата трябва да се направи между депозита и 

гаранцията. Това не е депозит, а е гаранция, но господин Цонев като 

вносител ще ни обясни. Заповядайте.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Това е гаранция, не е депозит. Наистина е така. Още веднъж казвам 

това не е никак малък финансов ресурс, който да стои блокиран и то 

паричен ресурс. Тук не говорим за банкова гаранция, а говорим за парична 

гаранция. И освен това в договора сигурно ще бъде предложен срок, 

съобразно офертите на кандидатите, ще бъде предложен срок за 

изграждането на тези автобусни спирки. Убеден съм, но той е елемент вече 

на тръжната процедура и на предложенията на потенциалните кандидати. 

За това тук ние не предлагаме предварително такъв. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Грънчаров, можете като предложение да го направите 

после. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Не, аз не мога да знам за какъв срок могат да се изпълнят тези 

спирки, за да бъде адекватно предложението ми. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имаме ли представа какъв е реалният срок? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Спирките могат да се направят и за един месец, могат да се направят 

и за два месеца, и за по-продължителен период. Сега, зависи от кандидата 

дали той сам ще си ги произвежда или ще ги възложи на някого да ги 

произведе. Но във всички случаи най-напред кандидата трябва да 

предложи проект, вариант за тези спирки. Те да бъдат одобрени от 

общинската администрация. След това той или да си ги изработи сам или 

да възложи на някого така, че едномесечният срок е несериозен, но може 

би един 4 или 5 месечен период, тъй като това е свързано и с демонтаж на 

съществуващите е най-реалистичен. Но тъй като става въпрос и за монтаж 

на преместваеми павилиони, които потенциалния кандидат или 

потенциален изпълнител ще очаква доходи и ако ги съберем 21 и 17 става 

една голяма цифра. Така, че смята, че ако запишем, съотносимо с тези 

80 000 лв., които са сериозна гаранция, един срок от една година като 

предложение ако излезе от общинския съвет аз бих се съгласил. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Господин Грънчаров, доволен ли сте от отговора или имате 

уточняващи въпроси? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да разбираме ли, че те могат да започнат да си строят техните 

обекти, да изкарват пари и след една година за един месец да форсират 
спирките и те общо взето ще им излязат безплатно. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не може да е така. Ще ви помоля на микрофона, защото после много 

трудно се подготвя протокола. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Значи размерът от 80 000 лв. е по точка 1.2 и става ясно, че там са 

само за… става въпрос за тези спирки. А другите обекти, които те ще 

направят, където да бъдат търговските им части са различни. Не са 

еднакви. Това искам да разбера – заедно ли вървят нещата или той може да 

направи, инвеститора, 21 така одобрените локации, да започне да си 

работи и след една година да форсира тези 17обекта за спирки. Благодаря 

Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тези павилиони част ли са от спирките, господин Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Не са част. Съвсем самостоятелни преместваеми обекти са. Те не са 

част и са разположени на различни места. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А въпросът на господин Грънчаров беше може ли те да използват 

първо търговските обекти и после да строят спирките?. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Възможно е. Възможно е, но към датата на сключване на договора те 

трябва да внесат гаранция от 80 000 лв., която ще стои неизползваема и 

която ще носи някакви лихви, макар и .. да не говорим какви и колко са, в 

полза на общината. Това е блокиран финансов ресурс и те ще бъдат 
ангажирани. За това ви казах, че ако общинският съвет прецени можем да 

заложим в точка 1.2 от проекта за решение един срок, примерно до една 

година. И даже използвам правото на вносител и го правя като 

предложение: точка 1.2 да се допълни с текста, най-накрая след точката „в 

срок до 1 година”. Най-накрая. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

След Разград, махаме точката. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да и пишем „в срок ” 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не по-дълъг от 1 година. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

„В срок не по-дълъг от 1 година”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, вносителят прави изменение в проекта за решение. Точка 1.2 

допълва с израза „в срок не по-дълъг от 1 година”. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

След сключване на договора. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

След сключване на договора. Благодаря. Като вносител има право да 

направи такова предложение. Има ли други въпроси? Преминаваме към 

становища, изказвания, предложения за допълнение и изменение? Има ли 

желаещи? Няма. Прекратяваме дебатите и преминаваме към поименно 

гласуване на докладна записка № 512. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   
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12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 233 

 

Към определен брой общински терени на територията на гр. 

Разград е проявен интерес за ползването им под наем, в резултат на 

което възниква необходимостта  от стартиране на процедура за 

отдаване под наем.  

На свое заседание комисията по чл.2 на Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи - общинска собственост е взела решение за провеждане 
на търг за отдаване под наем на общинските терени. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма,         

 

Р Е Ш И: 
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1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, за отдаване под наем за срок от 10 години на 21 части от 

имоти – публична общинска собственост анблок, с обща площ от 92.40 

кв. м /деветдесет и две цяло и четиридесет стотни квадратни метра/ с 
адреси на имотите, описани в Приложение 1 към докладната записка, 

при обща начална тръжна  месечна наемна цена в размер на 1308.12 

лв. /хиляда триста и осем лева и  дванадесет стотинки/ с ДДС, при 

следните условия: 

1.1. Частите от имотите са за поставяне на преместваеми обекти 

(павилиони) за  осъществяване на търговска дейност с тютюневи 

изделия, вестници и списания и пакетирани захарни изделия, по 

схеми, одобрени от главния архитект на Община Разград.  

1.2. Спечелилият търга се задължава да подмени за своя сметка 

и предостави безвъзмездно на Община Разград 17 бр. автобусни 

спирки със застроена площ не по-малка от 6 /шест/ кв.м, описани в 

Приложение 2 към докладната записка, по проекти, одобрени от 

Община Разград, в срок не по – дълъг от 1 година, след сключване на 

договора. 

1.3. За гарантиране изпълнението на т.1.2., кандидатите внасят 

гаранция за изпълнение в размер на 80 000 /осемдесет хиляди/ лв., 

която се освобождава след изграждането на автобусните спирки и 

предоставянето им на Община Разград. 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 
Приложение 1 

   Утвърдил: 

  Гл. архитект: 

                                                                                                                                     /арх. П. Сергев/ 

 

 С П И С Ъ К 

С ОДОБРЕНИ ЛОКАЦИИ ЗА ПОСТАВЯНЕ НА ПРЕМЕСТВАЕМИ ТЪРГОВСКИ ОБЕКТИ  

ТИП „ПАВИЛИОНИ” 

№ 

по 

ред 

Локация и предмет на дейност  Кв. м 

Първонач. 

месечна 

наемна цена 

с ДДС/лв. 

1. Бул. „Априлско въстание“ – „Биовет” АД - спирка Юг 
 

4.40 

 

35.75 

2. Бул. „Априлско въстание“ – Паркинга на КАТ  4.40 35.75 
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3. Ул. „Ангел Кънчев“ / ул. „д-р Петър Берон“ 4.40 45.41 

4. Ул. „Васил Левски“ / ул. „Дунав“ – МЦ „Здраве” 4.40 68.86 

5. Ул. „Искър“ – пред клуб за хазартни игри „Абритус“ 4.40 68.86 

6. Бул. „Бели Лом“ – вляво от книжарница „Денебола“ 4.40 68.86 

7. Ул. „Марица“ №2 – вдясно от входа на пазара 4.40 68.86 

8. Пл. „Момина чешма“  4.40 68.86 

9. Бул. „България“ / ул. „Иван Вазов“ 4.40 68.86 

10. Бул. „България“ / пл. „Възраждане“ – вляво от спирка „Абритус“ 4.40 68.86 

11. Ул. „Св. Св. Кирил и Методий“ / бул. „България“ 4.40 68.86 

12. 
Ул. „Св. Св. Кирил и Методий“ / ул. „Цар Асен“ –  

до SG „Експресбанк”- клон Разград 
4.40 

68.86 

13. Ул. „Странджа“ – спирка „Родопи“ 4.40 56.45 

14. Ул. „Васил Левски“ – вляво от р-т „Ла Пастария“ 4.40 68.86 

15. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Дом на техниката“ Север 4.40 68.86 

16. 
Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Център“  Север - срещу спортна зала 

„Лудогорец” 
4.40 

68.86 

17. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Център“ Юг 4.40 68.86 

18. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Млади семейства“ Юг 4.40 56.45 

19. Ул. „Св. Климент“ / ул. „Пирин“ – обръщало „Водна Централа“ 4.40 45.41 

20. Ул. „Дунав“ / ул. „П. Р. Славейков“ – спирка „Библиотека“ Юг 4.40 68.86 

21. Ул. „Дунав“ – спирка „Централ“ Север 4.40 68.86 

 Общо: 92.40 1308.12 

 

Приложение 2 

Утвърдил: 

Гл. архитект: 

                                                                                                                                      /арх. П. Сергев/ 

 

 С П И С Ъ К 

ЗА ПОДМЯНА НА АВТОБУСНИ СПИРКИ 

№ по 

ред 
Локация 

1. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Дом на техниката“ Север 

2. 
Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Център“ Север - срещу спортна зала 

„Лудогорец” 

3. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Център“ Юг 

4. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „Млади семейства“ Юг 

5. Ул. „Св. Климент“ / ул. „Пирин“ – обръщало „Водна Централа“ 

6. Ул. „Дунав“ / ул. „П. Р. Славейков“ – спирка „Библиотека“ Юг 

7. Ул. „Дунав“ – спирка „Централ“ Север 

8. Бул. „Априлско въстание“ – „Биовет” АД - спирка Север  
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С Т А Т И Я  7 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата е с вх.№513. 

 Отново ще помоля господин Цонев да се впише в ролята на вносител 

на тази докладна записка. 

 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева – зам. - кмет на 

Община Разград 

Относно: Продължаване срока на договор за наем за жилищен 

имот – частна общинска собственост. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Поради изтичане срока на договор за наем в рамките на шестте 

години на Величка Денева Младенова - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.1, вх.А, ап.12 е подала заявление за 

продължаване срока, което заявление е разгледано в комисията по чл. 3 от 

Наредба № 17, която се е произнесла положително след като е установила, 

че лицето отговаря на условията и към настоящия момент няма 

неразплатени задължения. В тази връзка на вашето внимание е проект за 

решение за продължаване на срока на договора за наем на  Величка Денева 

Младенова до 05.10.2016г., максимално допустимият десет годишен срок. 

Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря, господин Цонев. Съвместно беше заседанието на 

постоянните комисии по управление на общинската собственост, 

9. Бул. „Априлско въстание“ – спирка „ЕМЗ” - Север 

10. Бул. „Априлско въстание“ –- спирка „Дом на техниката” Юг 

11. Бул. „Априлско въстание” – спирка „Чавдар” – срещу Лидл 

12. Ул. „Дунав” – спирка „Библиотеката” Север 

13. Ул. „Дунав”  - спирка „Централ” Юг 

14. Ул. „Добруджа” – спирка срещу бл. „Славяни” 

15. ЖК „Орел” – спирка до комплекс „Олимп” 

16. ЖК „Орел” – спирка „Център” 

17. ЖК „Орел” – спирка до бензиностанция „Релакс” 
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приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 

на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, които разгледаха 

докладната записка, както и отделното заседание на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. Нека да започнем с нея. Д-р 

Апти давам Ви думата за информация. 

 

 Г-н Левен Апти – Председател на ПК 

  Благодаря госпожо председател. Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” постоянната комисия подкрепи докладната записка с 

проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по управление на 

общинската собственост. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 Комисията по управление на общинската собственост с 5 гласа „ЗА”, 

без „против” и без „въздържали се” също подкрепи докладната записка с 

проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Димитров, в постоянната комисия по законност 
какво се случи? 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Тази комисия единодушно с 5 гласа „ЗА” подкрепя проекта за 

решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя? Няма. Становища, изказвания, 

предложения? Също няма. Прекратявам дебатите. Дежурният секретар е 

готов да отчита. Гласуването е поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   
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3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев Не участва   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 234 

 

С договор от 05.10.2006 г. в общинско жилище, находящо се в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.1, вх.А, ап.12 е настанена Величка Денева 

Младенова.  

Поради изтичане на срока за настаняване и подадено заявление 
от наемателя за продължаване на наемните правоотношения, както и 

на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от 

ЗОС и чл.18, ал.3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища, Общински 
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съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа «ЗА», «против» - 

няма, «въздържали се» - няма,         

  

Р Е Ш И: 

 

 1. Продължава срока на договора за наем от 05.10.2006 г. на 

Величка Денева Младенова /тричленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.1, вх.А, ап.12 /двустаен 

разширен/ до 05.10.2016 година.  

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед за 

продължаване срока на договора за наем на наемателя по точка 1 и 

сключи анекс към договора. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  8 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата е с вх.№514. Отново ще бъде представена от господин 

Цонев. 

 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева – зам. - кмет на 

Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот - публична 

общинска собственост чрез публичен търг с тайно наддаване по реда 

на Закона за общинската собственост. 

Имате думата като вносител господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В Община Разград е получено Предложение за инвестиционно 

намерение, с което се проявява интерес за ползване под наем на един 

общински терен, находящ се в западния ъгъл на кръстовището на ул. 

„Марица” и ул. „Хан Крум”. Това предложение е разгледано в комисията 

по чл.2 на Наредба №2 на Общински съвет Разград, която се е произнесла 

положително за провеждането на търг за отдаване под наем на този 

общински терен. В тази връзка е и проекта за решение на вашето 

внимание, касаещ провеждането на публичен търг тайно наддаване по реда 

на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за отдаване под 

наем за срок от 10 години на  част от имот – публична общинска 
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собственост, представляваща площ от 16.00 кв. м, при начална тръжна  

месечна наемна цена в размер на 250.37 лв. с ДДС, определена по реда на 

Приложение №1 към Наредба №2 на Общински съвет Разград, при 

условие, че частта от имота е за поставяне на преместваем обект Павилион 

по схема одобрена от главния архитект на Община Разград, за 

осъществяване на търговска дейност. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Двете постоянни комисии, които по 

правило заседават съвместно разгледаха тази докладна записка. Господин 

Димитров, ще Ви помоля за становище относно решението на постоянната 

комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Единодушно с 5 гласа „ЗА” от 5 участвали комисията подкрепя 

проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянна комисия по общинска 

собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Желаещи да заявят 

позиция, предложения за изменение? Няма. Прекратявам дебатите. 

Гласуваме поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   
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8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 235 

 

Към общински терен с адрес: гр. Разград, в западния ъгъл на 

кръстовището на ул. „Марица” и ул. „Хан Крум” е проявен интерес за 

ползването му под наем, в резултат на което възниква необходимостта  

от стартиране на процедура за отдаване под наем.  

На свое заседание комисията по чл.2 на Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи - общинска собственост е взела решение за провеждане 
на търг за отдаване под наем на общинския терен. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и чл.15, ал.1 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма,          



 47

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване по реда на 

глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, за отдаване под наем за срок от 10 години на  част от имот 

– публична общинска собственост, представляваща площ от 16.00 кв. 

м /шестнадесет квадратни метра/ с адрес на имота: гр. Разград, в 

западния ъгъл на кръстовището на ул. „Марица” и ул. „Хан Крум”, 

при начална тръжна  месечна наемна цена в размер на 250.37 лв. 

/двеста и петдесет лева и  тридесет и седем стотинки/ с ДДС и с 
условие, че частта от имота е за поставяне на преместваем обект 

(павилион) по схема, одобрена от главния архитект на Община 

Разград, за  осъществяване на търговска дейност.  

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  

 

С Т А Т И Я  9 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№515. 

отново ще помоля като вносител да бъде господин Любомир Цонев.  

 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева  – зам. - кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имоти - частна общинска собственост, 

находящи се в землищата на община Разград чрез публичен търг с 
тайно наддаване  по реда на Закона за общинската собственост. 

 Имате думата господин Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Получени са молби от граждани с искане за закупуване на 

новообразувани имоти – частна общинска собственост, които се намират в 

обхвата на земите по чл.19 от  ЗСПЗЗ в землищата на с. Ясеновец, с. 

Радинград, с. Островче, с. Дянково, с. Благоево, Община Разград. Тези 

предложения са разгледани в комисията по чл.2 от Наредба №2, която се е 
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произнесла положително по възможността за предоставяне на тези земи 

чрез търг. И в тази връзка е проекта за решение, който е на вашето 

внимание: Провеждане на публични търгове с тайно наддаване за 

продажба на имоти по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград както следва: 

1. Имот в местността „Ясак” в землището на с. Ясеновец с площ 1.051 

дка, при начална тръжна цена 1051.00 лв., оценка от лицензиран оценител 

914,37 лв., при данъчна оценка 193,12 лева. Виждате, че цената спрямо 

лицензирания оценител, т.е. спрямо пазарната оценка е по-висока. Това е 

по предложение на постоянната комисия, която е гледала тази докладна 

записка. Т.е. има известно завишение в цената, което е допустимо. 

2. Вторият имот, който се предлага е в с. Радинград, в местността 

„Чирлик”. Площта на имота е 4.333 дка. Предложената цена от лицензиран 

оценител е 2498,41 лв., данъчната оценка е 488,33 лв. Предложението на 

вашето внимание като продажна цена е 4 333. 00 лв. 

3. Третият имот е с площ 8.000 дка, в землището на с. Островче. Също 

се предлага при начална тръжна цена 8000.00 лв., т.е. по-висока от 

пазарната оценка, която е 7588,93 лв., а данъчната 1165,25 лева. 

4. Четвъртият имот е с площ 9.581 дка. Намира се в землището на с. 

Дянково, местността „Лозята”. Цената, на която се предлага да бъде 

извършена сделката е 9 581.00лв., при пазарна оценка 8363,25 лв. и 

данъчна 1421,34 лева. 

5. И последният пети имот е с площ  1.039 дка, в землището на с. 

Благоево, местността „Ясак”. Предлага се да се продаде при начална 

тръжна цена 1 039.00 лв., при пазарна 881,33 лв. и данъчна оценка 49,35 

лева. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Аз само ще добавя, че на постоянните комисии беше 

предоставен от вносителя и картен материал, на който точно видяхме къде 

се намират предлаганите за продажба земеделски имоти. Ще дам думата на 

председателя на постоянната комисия по селско, горско, водно и ловно 

стопанство Ирфан Ахмедов да ни запознае с дебата, койот протече в 

комисията. Имате думата господин Ахмедов. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Докладната записка беше разгледана в постоянната комисия и след 

проведените дебати с 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” 

комисията подкрепи докладната записка и проекта за решение, като за 

уточнение един от членовете на комисията не участва в гласуването. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. На съвместно заседание на постоянните комисии по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с НПО също беше разглеждан този въпрос. Госпожо Салим, имате 

думата за управление на общинската собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, в постоянната комисия по законност 
как протече гласуването? 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” комисията по 

законност също подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Становища, изказвания и 

предложения за изменение. Няма желаещи. Прекратявам дебатите. 

Гласуваме поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   
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13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Не участва   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 236 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на чл.2, ал.1, т.1 от 

ЗОС и чл. 19, ал.1 от ЗСПЗЗ, земеделските земи, предoставени за 

ползване на граждани по силата на актовете, по смисъла на § 4, ал. 1 

от ПЗР на ЗСПЗЗ, са обособени като новообразувани имоти – 

земеделска земя, по плана на новообразуваните имоти на територията 

на землищата на с. Ясеновец, с. Радинград, с. Островче, с. Дянково, с. 
Благоево, Община Разград. 

Получени са молби за участие в търг за продажбата на имоти – 

частна общинска собственост, както следва: 

№ 021473 с начин на трайно ползване нива и площ 1.051 дка  в 

местността „Ясак”, землището на с. Ясеновец  

№ 015070 с начин на трайно ползване нива и площ 4.333 дка  в 

местността „Чирлик”, землището на с. Радинград  

№ 000176 с начин на трайно ползване др. сел.ст.тер. и площ 8.000 

дка  в землището на с. Островче  
№ 000440 с начин на трайно ползване нива и площ 9.581 дка  в 

местността „Лозята”, землището на с. Дянково 
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№ 097047 с начин на трайно ползване др. сел.ст.тер. и площ 1.039 

дка  в местността „Ясак”, землището на с. Благоево  

Изготвени са пазарни оценки на имотите от лицензиран 

оценител Павлинка Станчева Йорданова – вещо лице по чл. 19а, ал. 8 

от ЗСПЗЗ, съгласно Сертификат № 810100044 от 01.12.2010г. на 

Камарата на независимите оценители в България.  

Издадени са удостоверения за данъчна оценка на имотите по чл. 

264, ал. 1 от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински 

съвет Разград,  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 
27 гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Да се проведат публични търгове с тайно наддаване за 

продажба на имоти, по реда на глава седма от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи  частта – общинска собственост, както следва:  

1.1. № 021473, актуван с АОС № 1060/15.09.2011 г., с площ  1.051 

дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на земята при 

неполивни условия: ІІІ,  в местността „Ясак”, землището на с. 
Ясеновец с ЕКАТТЕ 87624, община Разград, при граници и съседи: 

имоти №№ 021472, 009090, 009096,  000021, при начална тръжна цена 

1051.00 /хиляда и петдесет и един/ лв, при текуща пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на имоти в размер на 914,37 лв. 

/деветстотин и четиринадесет лева, тридесет и седем стотинки/, при 

данъчна оценка 193,12 лева (сто деветдесет и три лева, и дванадесет 

стотинки). 

1.2. № 015070, актуван с АОС № 1415/04.10.2012 г., с площ  4.333 

дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на земята при 

неполивни условия: V,  в местността „Чирлик”, землището на с. 
Радинград с ЕКАТТЕ 61385, община Разград, при граници и съседи: 

имоти №№ 015022, 015069,  015068, 015091, 015020, 015071, 002031, 

000002, 000001, при начална тръжна цена 4 333. 00 /четири хиляди 

триста тридесет и три/ лв, при текуща пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на имоти в размер на  2498,41 лв. /две хиляди  

четиристотин деветдесет и осем лева, четиридесет и една стотинки/, 

при данъчна оценка 488,33 лева (четиристотин осемдесет и осем  лева, 

тридесет и три стотинки). 

1.3. № 000176, актуван с АОС № 1416/04.10.2012 г., с площ  8.000 

дка, с начин на трайно ползване: др. сел.ст.тер., категория на земята 
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при неполивни условия: ІV (3.680), ІІІ (4.320), в землището на с. 
Островче с ЕКАТТЕ 54420, община Разград, при граници и съседи: 

имоти №№ 100001, 000028,  000121, 000027, при начална тръжна цена 

8000.00 /осем хиляди/ лв, при текуща пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на имоти в размер на  7588,93 лв. /седем 

хиляди  петстотин осемдесет и осем  лева, деветдесет и три стотинки/, 

при данъчна оценка 1165,25 лева ( хиляда сто шестдесет и пет лева, 

двадесет и пет стотинки). 

1.4. № 000440, актуван с АОС № 1417/04.10.2012 г., с площ  9.581 

дка, с начин на трайно ползване: нива, категория на земята при 

неполивни условия: ІV,  в местността „Лозята”, землището на с. 
Дянково с ЕКАТТЕ 24829, община Разград, при граници и съседи: 

имоти №№ 000432, 053001,  000429, 000428, 000433, 000426, при начална 

тръжна цена 9 581.00 /девет хиляди петстотин осемдесет и един/ лв, 

при текуща пазарна оценка на земята, определена от  оценител на 

имоти в размер на  8363,25 лв. /осем хиляди триста шестдесет и три 

лева, двадесет и пет стотинки/,  при данъчна оценка 1421,34 лева 

(хиляда четиристотин двадесет и един лева, тридесет и четири 

стотинки). 

1.5. № 097047, актуван с АОС № 1418/04.10.2012 г., с площ  1.039 

дка, с начин на трайно ползване: др. сел.ст.тер., категория на земята 

при неполивни условия: VІІ,  в местността „Ясак”, землището на с. 
Благоево с ЕКАТТЕ 04296, община Разград, при граници и съседи: 

имоти №№ 097046, 097050,  097049, 097048, 097045, при начална 

тръжна цена 1 039.00 /хиляда тридесет и девет/ лв, при текуща пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на имоти в размер на 881,33 

лв. /осемстотин  осемдесет и един лева, тридесет и три стотинки/, при 

данъчна оценка 49,35 лева (четиридесет и девет лева, тридесет и пет 

стотинки). 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  10 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващият номер е 517. 
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 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева  – зам. - кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот-частна общинска собственост на 

собствениците на законно построените сгради в него-Цветан Василев 

Петров и Джошкун Сахлим Карамустафа. 

Давам думата на господин Цонев да предложи докладната записка на 

вашето внимание. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на имот от 841 кв.м., находящ се на 

ул.”Гаврил Кръстевич” №46-48. в имота има изградени законно две сгради, 

собственост на Цветан Василев Петров и Джошкун Сахлим Карамустафа. 

Постъпила е молба от 23.08.2012г. от собствениците на сградите, които са 

поискали да закупят имота. Молбата е разгледана на заседание на 

комисията по чл.2, която се е произнесла с положително по искането на 

собствениците на тези две сгради. И в тази връзка на вашето внимание  е 

проект за решение за извършване на продажба на имот – частна общинска 

собственост на собствениците на законно построените сгради, при пазарна 

оценка на имота в размер на 18 770,00лв. като данъчната оценка, за 

сведение, е 10 899,40 лв. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Цонев. В постоянните комисии по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с НПО колегите разгледаха 

докладната записка. Господин Димитров, в постоянната комисия по 

законност, информация. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

И по тази докладна записка комисията по законност единодушно с 6 

гласа „ЗА” подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, за представляваната от вас комисия. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост също подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря. Уважаеми колеги, имате думата да зададете въпроси към 

вносителя на докладната записка. Ако няма желаещи, имате възможност да 

дебатирате по докладната записка. Няма желаещи. Прекратявам дебатите. 

Дежурният секретар е готов да отчете нашият вот. Моля гласуваме 

поименно. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова +   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 237 

 

Съгласно нотариален акт №102, том 3, рег.№3966, дело 443 от 

2012 год. на Роска Иванова- нотариус с рег.№378 по регистъра на 

Нотариалната камара, нотариален акт №11, том 5, рег.№5209, дело 

№562 от 19.06.2006 год. и нотариален акт за поправка № 58, том 2, 

рег.№1255, дело 168 от 27.02.2007 год. на Бойчо Костов-нотариус с 
рег.№282 по регистъра на Нотариалната камара, съответно  Цветан 

Василев Петров и  Джошкун Сахлим Карамустафа са собственици на 

законно построени сгради. Сградите са изградени в   поземлен имот 

№61710.502.740 по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със 
заповед РД-18-37/10.03.2008 год. на Изпълнителния директор на АГКК, 

ул.”Гавраил Кръстевич” №46-48, с площ от 841 кв.м, с трайно 

предназначение на територията-урбанизирана и начин на трайно 

ползване-ниско застрояване.Имотът е актуван с АОС 

№1420/04.10.2012 год. С молба до Община Разград вх.№ 94-00-

2012/23.08.2012 год. собствениците на сградите са поискали да закупят 

гореописания имот. 

 Изготвена е пазарна оценка от Павлина Йорданова-оценител на 

недвижими имоти, с рег.№100100301/14.12.2009 год. на Камарата на 

независимите оценители, която е в размер на 18 770,00лв./осемнадесет 

хиляди седемстотин и седемдесет лева/.Съгласно удостоверение с 
изх.№ДО002650/03.10.2012 год. на Община Разград данъчната оценка 

за имота е  10 899,40лв. 

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8, 

чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 

гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

Р Е Ш  И : 

 

1. Да се извърши продажба на имот-частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

№61710.502.740 по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със 
Заповед РД-18-37/10.03.2008 год. на Изпълнителния директор на 

АГКК, находящ се на ул.”Гаврил Кръстевич” №46-48, с площ 841 

кв.м, с трайно предназначение на територията:урбанизирана и начин 

на трайно ползване:ниско застрояване, актуван с АОС 

№1420/04.10.2012год., при съседи : имоти №№61710.502.736, 
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61710.502.735, 61710.502.742, 61710.502.741, 61710.502.4674, 

61710.502.7073, 61710.502.739 и 61710.502.737, на собствениците на 

законно построени сгради в имота Цветан Василев Петров и Джошкун 

Сахлим Карамустафа, на пазарна цена в размер на 

18 770,00лв./осемнадесет хиляди седемстотин и седемдесет лева/, 

определена от оценител на недвижими имоти, при данъчна оценка на 

имота 10 899,40 лв./десет хиляди осемстотин деветдесет и девет лева и 

четиридесет стотинки/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград за издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  11 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх.№518. 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева – зам. – кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на жилище – частна общинска собственост. 

Давам думата на вносителя. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На 13.06.2012 г. в деловодството на Община Разград е постъпило 

заявление за закупуване на ведомственото общинско жилище, находящо се 

в гр.Разград, ул.”Неофит Рилски” №3, ап.13 от наемателя Румяна Христова 

Коварщен. Жилището е с площ 44.23 кв.м. това заявление е разгледано на 

заседание на комисията по чл.3 от Наредба №17 и по чл.2 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград, които комисии след като са обсъдили 

заявлението са се произнесли положително по възможността да бъде 

извършена продажба на настоящето жилище, в резултат на което е 

възложена пазарна оценка от лицензиран оценител и е подготвена тази 

докладна записка с проект за решение: Да се извърши продажба на това 

жилище на наемателя при пазарна оценка, определена от независим 

лицензиран оценител на стойност 39 300лв. при размер на данъчната 

оценка 21 035.90 лв. благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря господин Цонев. Ще помоля председателя на постоянната 

комисия по социална политика, трудова заетост и здравеопазване д-р Апти 

да ни уведоми за резултата от разглеждането на докладната записка. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви госпожо председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

На проведено заседание на постоянната комисия по социална 

политика 3-ма от членовете подкрепиха докладната записка с проекта за 

решение, 4-ма се въздържаха и 1 не участва в гласуването. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Апти. Съвместното заседание на постоянните 

комисии по собственост и по законност включваше в дневния си ред и тази 

докладна записка. Давам думата на господин Димитров, като председател 

н постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност с 4 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали 

се” – 2 подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянна комисия по управление на 

общинска собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 4 гласа „ЗА”, „въздържали се” – 3 и без „против” постоянната 

комисия по собственост подкрепи докладната записка с проекта за 

решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, давам ви думата за въпроси към 

вносителя. Заповядайте господин Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Два въпроса към вносителя. Има ли други искания за закупуване на 

общински жилища от наематели? И вторият въпрос: Госпожата желаеща 

да закупи това ведомствено жилище имала ли е собствено жилище в града 

и каква е неговата съдба? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Само един уточняващ въпрос към вашия. Въобще за общински 

жилища ли питате или за ведомствени? 



 58

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

За общински. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Всички са общински. Изобщо за общински жилища. Господин 

Цонев, можете ли да отговорите въобще за всички общински жилища 

имало ли е други желаещи? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Има желаещи. И в момента съм информиран току що, че има две 

подадени молби, които ще минат първо през комисиите и тогава в резултат 

на обсъждането в тези комисии ще се прецени дали да се прави 

предложение до общинския съвет или не. Но по принцип през годините е 

имало такива молби и общинският съвет е вземал такива решения и е 

продавал такива общински жилища. По вторият въпрос дали тя е имала 

собствено жилище – в момента не мога да отговоря. Знам, че към момента 

тя няма собствено жилище и изобщо към момента на постъпване на работа 

в Община Разград до колкото съм информиран не е имала собствено 

жилище. Преди това може и да е имала. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Госпожо председател, не съм доволен. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Един момент. Имате възможност да зададете доуточняващи въпроси. 

Заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Предлагам 15 минути почивка и господин Цонев да се подготви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Предложението съгласно правилника може да се прави от 

ръководител на група общински съветници. 

 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Моля за 15 минути почивка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Направено е предложение от ръководител на група общински 

съветници за почивка. Давам 15 минути почивка. 

 

ПОЧИВКА 
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ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Продължаваме разглеждането на докладна записка №518. Господин 

Анастасов, Вие имахте въпрос. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Готов съм да отговоря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На уточняващия въпрос. Заповядайте господин Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да. Благодаря. Справка в данъчна служба при Община Разград, всеки 

може да я направи. 2010г. септември месец се извършва предеклариране на 

жилище семейна общност, което е било на нейните родители. В резултат 

на смъртта на баща й и по разпределение тя получава 1/6 част от това 

жилище като семейна общност. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По наследство. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

По наследство. На практика няма собствено жилище. Имала е много 

години преди това, когато е работила в областната управа в Разград и след 

изместването си в Русе тя е извършила продажба на това жилище, но това е 

преди около 20 години. Така, че към момента считам, че отговорих 

задоволително на въпроса, а лично аз смятам, че тя е има право да добие 

собствено такова по решението, което е на вашето внимание. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други…? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Господин Цонев, продала или преотстъпила? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Такъв термин „преотстъпила” няма господин Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Добре. Преписала на дъщеря си. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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„Преписала” също няма такъв термин. Ще Ви моля да си зададете 

точно въпроса. Няма „преотстъпила”, няма „преписала”. Какво точно 

искате да Ви се отговори? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Прехвърлила. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Срещу? Възмездно, безвъзмездно? Какво точно Ви интересува. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Е, сега Вие.. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, имате ли възможност да отговорите по какъв начин 

е станало отчуждаването на жилището?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

За кое жилище говорим? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не знам. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

За това преди повече от 20 години ли? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Вероятно. Господин Анастасов, може ли да уточните за кое точно 

жилище Ви е въпросът. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Това, което е притежавала лично. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Общинският съветник има право да си зададе въпрос. Аз му давам 

тази възможност, но апелирам да бъде по-конкретно, за да не си губим 

времето за неща, които няма да ни послужат. Господин Цонев, можете ли 

да отговорите когато е извършена продажбата преди 20 и повече години, 

имате ли информация по какъв ред е станало това? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Не мога да отговоря на този въпрос.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Имате ли други уточняващи въпроси господин 

Анастасов? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Не, нямам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има ли други желаещи да зададат въпроси? Няма. Давам 

ви думата за становища, за предложения за изменения, допълнения и 

корекции на докладната записка. Има ли желаещи? Няма желаещи. 

Прекратявам дебатите и подлагам на поименно гласуване докладна 

записка №518. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов  +  

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов  +  

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова  +  

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков  +  

14. Милена Дачева Орешкова  +  

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

17. Михаил Парашкевов Тодоров  +  

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова  +  

21. Наско Стоилов Анастасов  +  

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   
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27. Петър Стоянов Василев  +  

28. Радиана Ангелова Димитрова  +  

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова  +  

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов  +  

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 238 

 

Постъпило е заявление с вх. № 94-00-1308/13.06.2012 г. за 

закупуване на ведомственото общинско жилище в гр.Разград, 

ул.”Неофит Рилски” №3, ап.13 от наемателя Румяна Христова 

Коварщен. Заявлението е разгледано на заседания на комисиите по 

чл.3 от Наредба № 17 за условията и реда за установяване жилищните 
нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на общински 

жилища и по чл.2 от Наредба № 2 за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и е 
констатирано, че лицето отговаря на условията за продажба на 

ведомствени жилища. 

Съгласно кадастралната карта и кадастралните регистри на 

град Разград, одобрени със заповед РД-18-37/10.03.20087 г на 

изпълнителния директор на АГКК жилището е с идентификатор 

61710.502.6186.6.13 със застроена площ 44.23 кв.м. /четиридесет и 

четири цяло и двадесет и три стотни кв.м./, заедно с прилежаща изба 

№ 13 с площ 3.22 кв.м. /три цяло двадесет и две стотни кв.м./ и 2.25 % 

/две цяло двадесет и пет стотни %/ съсобственост. 

Възложена е оценка от независим лицензиран оценител, който е 
определил цена за жилището в размер на  39300  /тридесет и девет 

хиляди и триста/ лв., при данъчна оценка, определена с удостоверение 
по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх. № ДО001801/13.07.2012 г.в размер на   

21035.90 лв /двадесет и една хиляди и тридесет и пет лв и 90 ст/ . 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 и чл. 48, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, чл.33, във вр. с чл. 32, ал. 1, т. 3 и чл.34 от 

Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията и реда за 

установяване жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и 

продажба на общински жилища, Общински  съвет  Разград, след 

поименно гласуване, с 19 гласа «ЗА», «против» - 13, «въздържали се» - 

няма, 
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РЕШИ: 

 

1. Да се извърши продажба на самостоятелен обект в жилищна 

сграда – частна общинска собственост с идентификатор № 

61710.502.6186.6.13 /шестдесет и една хиляди седемстотин и десет 

точка петстотин и две точка шест хиляди сто осемдесет и шест точка 

шест точка тринадесет/ съгласно кадастралната карта и 

кадастралните регистри на град Разград, одобрени със заповед РД-18-

37/10.03.20087 г на изпълнителния директор на АГКК, с адрес 
гр.Разград, ул.”Неофит Рилски” № 3, вх.Б, ет.2, ап.13 , находящ се в 

сграда № 6/шест/, находяща се в поземлен имот с идентификатор № 

61710.502.6186 /шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

петстотин и две точка шест хиляди сто осемдесет и шест /,  актуван с 
акт за общинска собственост № 1394/17.07.2012 г., със застроена площ 

44.23 кв.м. /четиридесет и четири цяло и двадесет и три стотни кв.м./, 

заедно с прилежаща изба № 13 /тринадесет/ с площ 3.22 кв.м. /три цяло 

двадесет и две стотни кв.м./ и 2.25 % /две цяло двадесет и пет стотни 

%/ идеални части от общите части на сградата и съответните части от 

правото на строеж върху мястото, при граници на имота: на същия 

етаж 61710.502.6186.6.12; 61710.502.6186.6.14; под обекта: 

61710.502.6186.6.9; 61710.502.6186.6.11; над обекта: 61710.502.6186.6.16 

на наемателя Румяна Христова Коварщен, на цена, определена от 

независим лицензиран оценител в размер на 39300  /тридесет и девет 

хиляди и триста/ лв., при данъчна оценка, определена с удостоверение 
по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх. № ДО001801/13.07.2012 г.в размер на   

21035.90 лв /двадесет и една хиляди и тридесет и пет лв и 90 ст/. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на описания недвижим имот. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

С Т А Т И Я  12 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Преминаваме към следващата докладна записка с вх.№519. 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева - зам.- кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на Общинския съвет на „Съюз на 

пенсионерите – 2004” гр. Разград безвъзмездно право на ползване 
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върху имот – частна общинска собственост, по АОС №862/14.12.2010 

г., представляващ партерно помещение в ж.к. „Освобождение”, бл.69 в 

гр. Разград. 

 Ще помоля отново господин Цонев да се прояви като вносител на 

докладната записка и да я представи пред общинските съветници. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Получено е писмо от председателят на Общинския съвет на 

Сдружение с нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004” - гр.Разград, 

с което се отправя искане към общината за предоставяне за безвъзмездно 

ползване като клуб помещение – частна общинска собственост, находящо 

се в ж.к. „Освобождение”, бл.69 с площ 26,19 кв.м. Искам да припомня на 

общинските съветници, че при осъществяването на сделката с продажба на 

отстъпено право на строеж за изграждането на този жилищен блок като 

условие беше изискано да се предвиди изграждането на партерната част на 

такова помещение, което да бъде предоставено безвъзмездно на Община 

Разград, което е изпълнено като предназначението на помещението с това 

условие беше за ползване като пенсионерски клуб. И в тази връзка 

предложението искане от сдружението „Съюз на пенсионерите” е 

разгледано в комисията по чл.2 от Наредба №2, която се е произнесла 

положително за подготовката на предложение чрез докладна записка до 

общинския съвет с проект за решение: Учредява безвъзмездно право на 

ползване за срок от 7 години върху имот – частна общинска собственост на 

„Съюза на пенсионерите – 2004” град Разград. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз Ви благодаря. На съвместно заседание на постоянна комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с НПО този материал беше разгледан. Господин Димитров, ще Ви 

помоля за становище на комисията по законност. 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 В комисията по законност единодушно с 6 гласа „ЗА” докладната 

записка и проекта за решение се подкрепят. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Салим, постоянна комисия по управление на 

общинска собственост. 
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 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

собственост също подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, може да задавате въпроси към 

господин Цонев като вносител. Няма желаещи. Давам ви думата за 

изказвания. Отново няма желаещи, поради което прекратявам дебатите и 

преминаваме към поименно гласуване, тъй като се касае за безвъзмездно 

предоставяне. Тук мнозинството изисква 22 гласа. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
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29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 239 

 

С писмо с вх.№62-00-16/12.09.2012 г., председателят на 

Общинския съвет на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004” - гр.Разград отправя искане да им бъде 
предоставено за ползване от клуб „Лудогорие” и новоучредения клуб 

към ж.к. „Освобождение” помещение – самостоятелен обект в сграда 

№61710.502.6424.8.16, със застроена площ 26,19 кв.м., намиращо се на 

партерния етаж в ж.к. „Освобождение”, бл.69 в гр. Разград. Имотът е 
частна общинска собственост, актуван с АОС №862/14.12.2010 г. 
Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила 

да се предложи на общинския съвет да учреди на Сдружение с 
нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004” София, целево за 

нуждите на Общинския съвет на „Съюза на пенсионерите – 2004” 

Разград, безвъзмездно право на ползване върху исканото помещение 
за срок от 7 години.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост и чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 

от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма, 

  

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 7 /седем/ 

години върху имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 

№862/14.12.2010г., представляващ самостоятелен обект в сграда 

№61710.502.6424.8.16, със застроена площ 26,19 кв.м. /двадесет и шест 

цяло и деветнадесет стотни кв.м./, при граници на имота: на етажа – 

61710.502.6424.8.17 и 61710.502.6424.8.15, под обекта – няма и над 

обекта - 61710.502.6424.8.1, с административен адрес: ж.к. 
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„Освобождение”, бл.69 в гр. Разград, на Сдружение с нестопанска цел 

„Съюз на пенсионерите – 2004” София, целево за нуждите на 

Общински съвет на „Съюза на пенсионерите – 2004” Разград.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я  13 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Пристъпваме към поредната докладна записка от първа точка на 

дневния ред. Тя е с вх.№520. 

Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева - зам.- кмет на 

Община Разград 

Относно: Прекратяване на съсобственост върху съсобствен имот 

между Община Разград и физически лица. 

Господин Цонев имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е съсобственик с наследниците на Добри Киров 

Пенчев на  поземлен имот с площ 420,00кв.м., находящ се в местността 

„Обзор”, с начин на трайно ползване: лозе. Като Община Разград е 

собственик на 206 от 420 идеални части от целия имот. Горе долу близко 

до половината. Получена е молба от наследниците на Добри Пенчев за 

прекратяване на съсобствеността върху горепосочения имот. Тази молба е 

разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 и тя е излязла 

със становище да бъде уважена молбата, въз основа на което е изготвена 

пазарна и данъчна оценка. Както и тази докладна записка с проекта за 

решение, който касае прекратяване собствеността между Община Разград 

и наследниците на Добри Пенчев на този поземлен имот, при цена от 

250.00 лв., която цена е по-висока от цената, определена от лицензиран 

оценител - 176,00 лв. и данъчната оценка 65,08 лв. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря господин Цонев. Съвместното заседание на двете 

постоянни комисии се занима с този въпрос. Ще помоля председателите на 

двете комисии да ни докладват. По законност господин Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност единодушно с 5 гласа „ЗА” при 5 

участвали докладната записка се подкрепя. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И по собственост, госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка с проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя? Становища, дебати? 

Предложения за изменения? Прекратявам обсъждането на докладната 

записка и гласуваме поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

30.10.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      Не участва   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   
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19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Отсъства   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев +   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 240 

 

Община Разград е съсобственик с наследниците на Добри Киров 

Пенчев на  поземлен имот №61710.612.2586 по кадастралната карта на 

гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-37/10.03.2008г. на 

Изпълнителния директор на АГКК, в местност  „Обзор”, с начин на 

трайно ползване: лозе и площ 420,00кв.м.  като правата на 

съсобственост са съответно: 

• За Община Разград – 206/420 ид.ч. от имота,  съгласно АОС 

№1391/20.06.2012г.  
• За наследниците на Добри Киров Пенчев – 214/420 от 

имота, съгласно заповеди №2062/17.08.2011г. и №3004/16.11.2011г.  на 

Кмета на Община Разград  

 Частта на Община Разград от имота е оценена от Павлинка 

Йорданова – оценител на земеделски земи, с рег.№810100044/01.12.2010 

година на Камарата на независимите оценители, на 176,00лв. (сто 

седемдесет и шест лева). Съгласно удостоверение с 
изх.№ДO001436/05.06.2012г. данъчната оценка за частта на Общината 

е 65,08лв. (шестдесет и пет лева и осем стотинки), 

Постъпили са искания за прекратяване на съсобствеността в имота, 

чрез откупуване частта на Община Разград от съсобствениците с 
вх.№94-Д-188.3/03.04.2012г.  и вх.№94-Д-188.4/10.09.2012г. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА; чл.36, ал.1, т.2, ал.2 и ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост , чл.31, ал.1 т.2 , ал.2, ал.3  и ал.4 от  Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 
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разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 гласа «ЗА», «против» - 

няма, «въздържали се» - няма,   

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши прекратяване на съсобствеността между 

Община Разград и наследниците на Добри Киров Пенчев на  поземлен 

имот №61710.612.2586 по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена 

със заповед № РД-18-37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на 

АГКК, в местност  „Обзор”, с начин на трайно ползване: лозе и площ 

420,00 кв.м., чрез продажба на частта на Община Разград, 

представляваща 206/420 ид.ч. от поземлен имот №61710.612.2586,  

съгласно АОС №1391/20.06.2012г., на цена 250.00 /двеста и петдесет/ 

лв., при цена 176,00 лв.(сто седемдесет и шест лева), определена от 

независим лицензиран оценител, при данъчна оценка 65,08 лв. 

(шестдесет и пет лева и осем стотинки) 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на частта от имота, описан в т.1, 

собственост на Община Разград  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  14 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх.№521. 

 Докладна записка от Хами Хамиев – зам. - кмет на Община Разград 

 Относно: Актуализиране състава  на Общински съвет по 

наркотични вещества. 

 Давам думата на вносителя. Заповядайте господин Хамиев. 

 

 Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

 Благодаря. Уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

За изпълнение на политиката на Националния съвет по наркотични 

вещества през 2005 год. с Решение №476 по Протокол №25 на Общински 

съвет Разград, на основание Закона за контрол върху наркотичните 

вещества и прекурсорите и Правилника за организацията и дейността на 

националния съвет по наркотични вещества е сформиран Общински съвет 
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по наркотични вещества, чиито съставът няколкократно е променян 

поради промени в професионалните ангажименти на членовете му. 

Промените в професионалните ангажименти на част от досегашните 

членовете на Общинския съвет по наркотични вещества налагат 
актуализиране на състава му. Председателят, секретарят и членовете на 

общинския съвет по наркотични вещества се определят с решение на 

Общинския съвет. И в тази връзка предлагам следният проект за вашето 

решение:  

1. Отменя Решение № 476 по Протокол №2 5 от 26.09.2005 г. на 

Общински съвет Разград. 

2. Приема състава на Общинския съвет по наркотични вещества – 

Разград, както следва и по надолу са посочени членовете, председателя и 

секретаря. 

Само искам да направя няколко корекции, понеже при изписване на 

длъжностите на част от членовете са допуснати технически грешки.  

- 4. Бонка Цонева е главен експерт, а не главен специалист в отдел 

„Образование”. 

 - 2. Живка Панчева е началник отдел „Инспектиране и 

организационна методическа дейност” 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Но пак към РИО? 

 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

 Да. И Йълдъз Шеремед – старши експерт в отдел „Образование” към 

Община Разград, а е изписано младши. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Старши, така ли? 

 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

 Да. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Колеги, успяхте ли да си отбележите, за прецизност? В 

три постоянни комисии беше разглеждана докладната записка. Ще помоля 

постоянната комисия за младежта, спорта и туризма, чрез своя 

председател, да докладва как протекоха дебатите. Заповядайте господин 

Музаффер Мустан. 

 

 Г-н Музаффер Хамид – Председател на ПК 

 Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” постоянната 

комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. В постоянната комисия по образование и наука, госпожо 

Монева, как протекоха дебатите там? 

 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Постоянната комисия по наука и образование с 8 гласа „ЗА”, без 
„против”, без „въздържали се” подкрепя проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И в постоянната комисия по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване, заповядайте д-р Апти. 

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

 Благодаря. Постоянната комисия единодушно подкрепи докладната 

записка с проекта за решение 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали 

се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Давам ви думата за въпроси. Вносителят е на ваше 

разположение. Няма желаещи. Предложения за изменения, за допълнения? 

Становища? Няма. Прекратявам дебатите и преминаваме към електронно 

гласуване на тази докладна записка №521. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 241 

 

Съгласно чл. 15, ал. 1 от Закона за контрол върху наркотичните 
вещества и прекурсорите и чл. 18, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на националния съвет по наркотични 

вещества с Решение №476 по Протокол №25 от 26.09.2005 г. на 

Общински съвет Разград е сформиран Общински съвет по наркотични 

вещества. Функциите и задачите на ОбСНВ се определят с 
Правилника за организацията и дейността на Националния съвет по 

наркотичните вещества. 

Съставът на Общинския съвет неколкократно е променян 

поради промени в професионалните ангажименти на членовете му. 

Промените в професионалните ангажименти на част от 

досегашните членовете на ОбСНВ налагат актуализиране на състава 

му.  
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Председателят, секретарят и членовете на общинския съвет по 

наркотични вещества се определят с решение на Общинския съвет. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 15, 

ал. 1 от Закона за контрол върху наркотичните вещества и 

прекурсорите и чл. 15, ал. 3 от Правилника за организацията и 

дейността на Националния съвет по наркотичните вещества, 

Общински съвет Разград, с 27 гласа «ЗА», «против» - няма, 

«въздържали се» - няма,   

 

РЕШИ: 

 

 1. Отменя Решение № 476 по Протокол №2 5 от 26.09.2005 г. на 

Общински съвет Разград. 

2. Приема състава на Общинския съвет по наркотични вещества 

– Разград, както следва: 

Председател: Хами Ибрахимов Хамиев – зам. - кмет на Община 

Разград; 

Секретар: Станислава Иванова Петрова; 

Членове: 
1. д-р Петър Дончев Вълканов – Началник на Диспансерно 

психиатрично отделение към МБАЛ „Св. Ив. Рилски”- Разград;      

2. Живка Димитрова Панчева – началник отдел „Инспектиране 
и организационна методическа дейност” към РИО на МОМН – 

Разград; 

3. Тезджан Сали Бошнакова – инспектор ДПС към РУ на МВР – 

Разград; 

4. Бонка Цонева Миланова – главен експерт в Отдел 

„Образование”, към Община Разград; 

5. Диана Тодорова Господинова – Секретар на Общинска 

комисия за борба срещу противообществени прояви на малолетни и 

непълнолетни;        

6. Д-р Янка Георгиева Николова – Началник отдел „Контрол на 

медицинските дейности” в дирекция „Медицински дейности” в РЗИ – 

Разград;  

7. Десимир Йорданов Дончев – старши митнически инспектор 

към Митническо бюро – Разград; 

8. Йълдъз Хаккъ Шеремед  – старши експерт – отдел 

„Здравеопазване” към Община Разград; 

9. Веселин Якимов Минков – прокурор в Районна Прокуратура – 

Разград; 

10. Кремена Симеонова Василева – специалист „Български 

Младежки Червен Кръст”; 
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Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7 (седем) дневен срок от 

приемането му. 

С Т А Т И Я  15 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващата докладна записка е с вх.№528. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

 Относно: Определяне на зони за въздействие в Интегрирания 

план за градско възстановяване и развитие на град Разград 2014-2020г. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 На Вас ли се пада честта отново? Заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

 Благодаря.  

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Има договор между Община Разград и Министерството на 

регионалното развитие и благоустройството, с който договор. Връща се 

кметът, той ще си продължи.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Отстъпвате на титуляра. Заповядайте господин Бояджиев. Ще Ви 

изчакаме за да представите докладна записка с вх. № 528. Последна в точка 

първа от нашия дневен ред.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С договор между Община Разград и Министерството на регионалното 

развитие и благоустройството започна изготвяне на интегриран план за 

градско възстановяване и развитие на град Разград за осигуряване на 

устойчива, обновена и качествена градска среда, който се осъществява с 

финансовата подкрепа на Оперативна програма „Регионално развитие» и е  

на стойност близо 500 000 лв., ако трябва да бъда съвсем точен 499 890, 00 

лв. Изпълнител по договора е ДЗЗД „Консорциум Абритус ІІІ Консулт”, 

който беше избран след проведена процедура по ЗОП и съответно сключен 

Договор. Чрез изработването на Интегриран план за градско 

възстановяване и развитие и определените в него зони за въздействие ще 

се идентифицират конкретни проекти, с които местната власт ще може да 

кандидатства за безвъзмездна финансова помощ по оперативните програми 
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през следващия планов период когато ще се разходват европейски пари, а 

именно 2014 – 2020 г. Този проект ще допринесе за устойчивото развитие 

на гр. Разград за визирания период. Ще ги изчета тези неща тъй като в 

момента ни слушат и ни гледат наши съграждани и просто за една по – 

голяма прегледност за тях като информация тъй като вие тази информация 

я имате във вашите материали.  

През месец септември беше представен и приет встъпителен доклад 

от фирмата - изпълнител. 

 Бяха проведени мероприятия за проучване на общественото мнение 

и нагласите на различни кръгове от местната общност за развитието на гр. 

Разград до 2020 г., както и идентифициране на проблемни зони, нуждаещи 

се от интегриране. 

 Социологическото проучване обхвана 1000 пълнолетни граждани и 

100 представители на бизнеса и неправителствения сектор, живеещи  и 

осъществяващи дейността си в гр. Разград. 

Проведоха се четири фокус-групи по интереси: граждани, 

неправителствени организации, бизнес, общински съветници и служители. 

 Експертният форум с участие на експерти в областта на 

строителството, екологията, геодезията, архитектурата, транспорта, ВиК, 

Електроснабдяване, социални дейности и право обсъди конкретни 

проблеми и възможности за очертаване визия на града до 2020 г. 
Чрез провеждането на обществено обсъждане на 04.10.2012 г. беше 

даден завършек на дейностите за постигане на гражданско включване и 

информирано съгласие при генериране на мнения и идеи за решаване 

проблемите и определяне приоритетите за развитие на града. 

Всички проучвания от анкета, фокус-групи, експертен форум и 

обществено обсъждане са анализирани и заедно с анализа на изходните 

данни и статистиката са обобщени в доклад. Беше представен целеви и 

проблемен анализ. Съгласно методическите насоки на управляващия 

орган, зони за въздействие са обособени градски територии с 

преобладаващо функционално предназначение и сходни характеристики. В 

зоната за въздействие може да се включват и няколко структурни 

единици/квартали/. 

Регламентирани са три вида зони за въздействие: 

1.зона с преобладаващ социален характер – това са зони с преобладаващи 

жилищни функции и социални инфраструктурни обекти. Прието е да се 

отбелязват като Зона „С”. 

2.зона на публични функции с висока обществена значимост – централни 

градски части, функции с публичен характер, пешеходни зони, обекти за 

спорт с общоградско значение и т.н. Тези зони е прието да бъдат 
обозначавани като Зона „О”. 
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3.зона с потенциал за икономическо развитие – територии с основно 

предназначение за производствени и други бизнес дейности, обозначавани 

като Зона „И”. 

Съгласно методическите указания за определяне на зоните за 

въздействие са дефинирани пакети от критерии за техния избор.  

 Извършена е оценка на всички жилищни зони, централната зона и 

съществуващите промишлени зони.   

Предложени са идентифицираните и очертани три зони за 

въздействие. И аз предлагам да дам думата на арх. Сергев, който е и 

ръководител на проекта тъй като и нагледно имаме готовност да запознаем 

не само присъстващите дами и господа общински съветници, но по тази 

начин да има  информация и за нашите жители. Така, че заповядай 

господин Сергев. 

 

Г-н Петър Сергев – гл. архитект на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Зоните, които бяха предложени от проектантския колектив, да така 

може да се нарече, изпълнител на обществената поръчка са както следва: 

Зона със социален характер; Зона с потенциал за икономическо 

развитие и Зона на публични функции с висока обществена 

значимост. 

Искам първо да кажа, че не можем повече от три зони да предлагаме, 

може по – малко но не повече и във всеки случай сме задължени по една от 

вид да предлагаме, както ги изброих.  

 / Господин Сергев показва нагледно чрез мултимедия на екран 

зоните/. 
Социалната зона е тази – тя започва от бул. „Априлско въстание” 

качва се нагоре по ул. „Добровска” малко тука по ул. „Ивайло”, нагоре се 

качва по ул. „Ал. Стамболийски”, обхваща регулационната граница на 

града обхода на „Орел”, стига на изток отново до ул. „Ивайло”, връща се 

по ул. „Ал. Стамболийски” и слиза по ул. „Проф. Димитър Пенев” до ул. 

„Априлско въстание”. Към тази зона по наша препоръка е включена и 

бившата база „Жандармерия”, като възможности за подобряване на 

задоволеността с зелени площи, там има възможност и за един забравен 

парк и самата зона би могла да има развитие към социалната дейност. Тук 

има нужда от изграждане на техническата инфраструктура, от 

благоустрояване, озеленяване, създаване на места за отдих и почивка. 

Изключително много има нужда от саниране на панелното строителство. 

Наблягам на това, защото това е обстоятелството, което най – много 

натежава за определяне на тази зона като зона с необходимост от най-

неотложни действия през следващите години. Иначе в останалата част на 

града бяха проучени жилищните квартали, но там няма такова 
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съсредоточаване на панелно строителство и има по – голяма изграденост 

на техническата инфраструктура.  

Зоната определена за икономическо развитие е бизнес зона 

„Перистър”, заедно с военното поделение нагоре стигаме до 

регулационните граници на града, тук пише „Резервни терени”, но това 

всъщност е другото поделение, района му, слизаме надолу по ул. 

„Перистър” стигаме до реката и там има една малка, този ези, който се 

вижда тука, около Кауфланд предприятията. Считаме, че тази зона има 

изключително добри транспортни връзки по отношение на достъпността 

на околовръстния път  Русе – Варна, в направленията София и в 

направленията през Търговище, към Южна България искам да кажа през 
прохода. Тука има терени които са с възможност и представляват интерес 

за бизнеса, свободни терени. Общината има наредба по която управлява 

бизнес зоната. Във Военния завод има изключително много все още 

постройки, които могат да поемат развитие на бизнес, в бившия военен 

завод, но за съжаление тук инфраструктурата не е на достатъчно ниво по 

отношение на снабдяването с вода, канал, ток, газ и т.н. и затова има много 

голяма необходимост от предвиждане на нови елементи на техническата 

инфраструктура.  

И зоната за публична активност изобразена тук, това е центъра 

заключен между ул. „Странджа”, ул. „Априлско въстание”, на изток до 

моста при магазин „Ками” – бившата баня, пробива на ул. „Дунав”, по ул. 

„Дунав” се затваря този периметър, а към него ние сме идентифицирали 

старата част от „Вароша” където има паметници на културата и с която 

правим връзка към парка заедно със спортните терени, които са към него. 

Това е допустимо тъй като и там има обществени функции. Считаме, че в 

този заключен периметър на широкото градско ядро с абсолютно 

преобладаващия брой сгради с административни обществени функции 

така, че тук има изключително голяма възможност за подобряване на 

всякакви условия за обитаване, изобщо да подобрим привлекателността на 

града.  

Това са зоните, които са определени. Съгласно указанията на 

Управляващия орган тези зони ще минат на одобряване на 

Междуведомствена комисия, но за да стигнат до София трябва да бъдат 
подкрепени и определени от местния Общински съвет. Затова предлагаме 

на вашето внимание този резултат тъй като той е важен за по – 

нататъшната съдба на Интегрирания план. Разград има късмета на първо 

време да бъде сред първите градове, които имат възможност с 

безвъзмездна финансова помощ да изработят и тези планове свои и отново 

ще повторя думите на господин Кмета за пояснение, че оттук – нататък 

Европейския съюз ще дава пари за проекти като безвъзмездна финансова 

помощ със съфинансиране и от Общината за обекти, които ще бъдат 
идентифицирани, които са разположени в тези зони. Останалите зони няма 
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да бъдат изоставени и останалите квартали, както погрешно се разбира, но 

там Общината ще трябва да насочва собствените си усилия за сметка на 

това, че получава помощ от Европейските фондове за развиване на 

местната си икономика.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли арх. Сергев? 

 

Г-н Петър Сергев – гл. архитект на Община Разград 

 Ами аз смятам, че това е достатъчно. В докладната записка е 

включена и една точка за определяне на визия за развитие на града и една 

точка с която Общинския съвет поема ангажимент да не променя 

определените зони след тяхното одобряване и от Управляващия орган за 

срок от 10 години. А визията за развитие, просто това е един словесен 

кратък израз на желанието ни как би трябвало според нас да изглежда 

Разград през 2020 година.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на арх. Сергев.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 На базата на казаното досега аз ви моля да вземете решение. В 

самата докладна записка както сами сте се запознали има три варианта от 

които трябва да бъде избран един от Общинския съвет и от общинските 

съветници, който да формулира визията за развитие на Разград до 2020 г.  
 Трите варианта са:  

• Разград - историческа, културна и икономическа крепост на 

Лудогорието;  

Втория вариант е: 

• Разград – древен и млад, културно средище с модерна 

инфраструктура и благоприятни перспективи за развитие на 

предприемачески инициативи; 

И третия вариант е:  

• Разград - център на Лудогорието с балансирано и устойчиво 

развитие на бизнеса и новите технологии, място с неповторима 

идентичност, привлекателни условия за живот и туризъм, с 

потенциал за ефективно управление на ресурсите, гарантиращо 

постигането на висок жизнен стандарт на населението. 

Затова и в проекта за решение в точка втора е това многоточие тъй 

като от тези три варианта вие имате право на избор, кой от тях да влезе в 

проекта на решение.  

Ако трябва да си кажа моите предпочитания, аз предпочитам третия 

вариант но правото на избор е ваш. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Уважаеми колеги, искам само да ви уведомя, че на разположение на 

всеки един от вас в звеното се намира Доклад за формулиране на визия за 

развитие на град Разград до 2020 година и определяне на зони за 

въздействие. На разположение е този материал, който иска може да се 

запознае с него.  

В ПК  по устройство и развитие на територията, транспорт на 

Общината и в ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване 

докладната записка беше подложена на обстойно анализиране. Много 

въпроси бяха задавани, картен материал беше разглеждан, присъства и арх. 

Сергев, който даде допълнителна информация. Сега ще помоля 

председателя на ПК по устройство и развитие на територията г-н Иво 

Димитров да ни запознае с резултата от проведеното там гласуване и 

дебати. Заповядайте господин Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На 24 октомври се проведе заседание на което бяхме обстойно 

запознати с целевия и проблемен анализ на град Разград както и  с доклада 

за формулиране на визия за развитие на град Разград. Доста въпроси бяха 

зададени и след проведения на моменти емоционален дебат здравия разум 

взе връх и комисията подкрепи докладната записка във вида в който беше 

представена без никакви изменения направени. Благодаря Ви.  

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. А сега от комисията по социална 

политика, доктор Апти имате думата.  

 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

 Постоянната комисия подкрепи цялостно докладната записка с 

проекта за решение, със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси както на 

вносителя така и на специализирания негов представител господин арх. 

Сергев. Заповядайте. Заповядайте господин Грънчаров. 

 

 Г-н Мирослав Грънчаров- ПП „ГЕРБ” 

 Аз ще задам въпроса си към вносителя, но също и арх. Сергев може 

да отговори. В Доклада на фирмата, която изпълнява този проект е 

описано, че са разгледали и са се съобразили със стратегическите 
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документи, които ние приемаме в дългосрочен и краткосрочен план и са 

същия период 2014 – 2020 година ние имаме доста проекти и инициативи, 

които сме заложили в нашия план за развитие – 13 на брой са такива.  

 Бихте ли ми обяснили, кои ще отпаднат от Европейското 

финансиране ако мога грубо да се изразя така и кои ще финансираме със 

собствени средства от тези? Благодаря.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Господин Сергев сега ще даде отговор. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Имате ли готовност арх. Сергев? Може да Ви дадем време ако е 

необходимо да се подготвите за отговора. 

 

 Г-н Петър Сергев – гл. архитект на Община Разград 

 Не, аз имам готовност. Значи, документите всички които са изброени 

стратегическите, това са всички програми приети от Общински съвет като 

от своя страна Интегрирания план пък ще стане основа за Общинския и 

Областния план за развитие за следващия планов период. По отношение на 

това, което господин Грънчаров има като съдържание като въпрос, като 

съдържание в материала – заложени и предложени 13 обекти, аз не мога да 

отговоря съвсем точно. Това са едни предложения за момент. Значи оттук 

– нататък в момента в който зоните ни евентуално без някакви промени 

бъдат одобрени от Управляващия орган ние ще почнем веднага да 

идентифицираме в тези зони обекти. И точно по този повод аз не мога да 

гарантирам, че всички от тези предложения, които са направени тука – 13 

на брой могат или тотално биха влезли всичките. Ние бихме искали, но не 

сме абсолютно сигурни дали ще бъдат приети зоните от 

Междуведомствената комисия, в която участват представители от всички 

Оперативни програми. По наша преценка в момента зоните са 

балансирани, обхващат най – невралгичните точки на града но струва ми 

се, че могат да се идентифицират и още обекти, които да бъдат предмет на 

намеса така както мислим за моста, който ни липсва, а е много важен  при 

бившата  баня, при магазин „Ками” хайде да го наречем, който затваря 

малкия пръстен, пробива на ул. „Дунав”; довършване на сградата на МВР 

защото това е също един от приоритетите на  тези Интегрирани планове да 

подкрепят довършване на изоставени, незавършени сгради. Бихме могли 

да идентифицираме и други обекти. Ние имаме готовност евентуално 

Общината да кандидатства, както бяхте запознати с проект за изграждане 

на достъпна и озеленена среда в централната градска част. Едно от 

условията беше също тези проекти да бъдат с обсег, който е включен в 

Интегрирания план. По една случайност или защото много добре сме си 

направили сметката нашата зона в голяма степен, нашия проект в голяма 
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степен се покрива със зоната за обществени функции. Разбира се тук в тези 

обекти има включени и по общи, отнасящи се за Разград, които са 

свързани с третиране на отпадъци, но всичко е обвързано с подобряване на 

условията за живот в Разград.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Грънчаров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров- ПП „ГЕРБ” 

Аз мисля, че и господин Цонев нещо иска да допълни.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Като допълнение към въпроса.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров- ПП „ГЕРБ” 

 Да. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте господин Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Господин Грънчаров говори за едни проектни предложения, които са 

свързани в програмния целеви анализ, които излизат извън обхвата на тези 

зони. Нали така? Сега, да се разберем. Значи, Европейско финансиране за 

подобряване на градската среда може да се получи в следващия програмен 

период 2014 – 2020 г. само за тези градове, които имат изработени 

Интегрирани планове за развитие. Тоест, това в момента, което гледаме, но 

това е само за градската среда. Оперативните програми и Европейските 

фондове дават възможност за финансиране и  на други проекти, които са 

извън градската среда -  това е по отношение на трансграничното 

сътрудничество, на европейското сътрудничество, побратимените градове.  

Ще бъдат отворени схеми и за селските райони, говорим не за селските 

общини, а за селските райони извън градското застрояване. Именно чрез 
тези проекти ние ще се опитаме когато разработваме вече Общинския план 

за развитие 2014 – 2020 г. да вкараме тези проектни предложения. 

Елемента на следващото стратегическо планиране, който е обект в 

момента на разработки на централната власт, на областните управи и на 

местните власти и започва сега този процес и трябва да приключи до края 

на следващата година ще даде възможност вече на местните власти, 

говорим това което трябва да се прави по общини, да разработват своите 

Общински стратегии за този програмен период като дадат приоритетно 

направление за финансиране на проблемни обекти и проекти. И това е една 

идея, която е заимствана  от досегашния Общински план за развитие и 
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перспективите за интервенция в следващия програмен период. Тоест, като 

елемент на надграждане. Но това са предложения. Още веднъж казвам 

предложения, които ще бъдат разработени сега в Общинския план за 

развитие за следващия програмен период. Но да не ги свързваме със зоните 

за въздействие. Зоните за въздействие още веднъж казвам, това са елемент 
на градската среда, на условия за подобряване на градската среда, с 

различното й предназначение. Мисля, че горе - долу стана ясно.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Цонев. Господин Грънчаров, от комплексния, 

съвместен отговор доволен ли сте?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров- ПП „ГЕРБ” 

 Във връзка с важността на решенията, които вземаме в такъв 

дългосрочен период, аз съм доволен от отговора и се надявам да станат 

дебати, повече общински съветници да питат, да се интересуват, защото 

ние в средата на нашия мандат вземаме решения, които са за период от 10 

години и не могат да бъдат променяни за в бъдеще. И затова искам да 

бъдем наясно какво се случва, как се случва, защо се случва, защото тези 

решения са отговорни и ги вземаме не за наша сметка, а за сметка на 

гражданите. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Грънчаров, абсолютно сте прав.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Само ако може госпожо Председател няколко думи още.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

В продължение на това, което каза господин Цонев и разбира се и 

арх. Сергев. Интегрирания план каза го г-н Цонев, той в момента маркира 

три възможни варианта, които закона ни дава. Ние в Разград можем да си 

разработим и 12 зони, няма никаква пречка. Проблема е, че само за тези 

три по линия на Европейската субсидия, целево финансиране, ние можем 

да получим и гранд, безвъзмезден гранд. Но този план е открит, така ли е 

господин Сергев? Ако решим да развиваме други зони пак можем да ги 

направим само, че трябва да си ги финансираме сами и може би ще се 

наложи за в бъдеще, следващия състав на Общинския съвет, който ще 

работи евентуално да ги прецизира според потребностите. Не случайно 

едно от големите условия е когато се приемат тези Интегрирани планове 
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да има едно широко участие на общността, различни съсловия, за да може 

да се получи една по реална преценка на потребностите на хората, които са 

в съответната общност. Много трудно може да се каже, че този примерно 

вариант, който сме възприели, аз поне така си мисля, на 100% покрива 

интереса на хората по редица причини. Един проявил интерес, друг не 

проявил интерес, на един му минало през ухото, на друг въобще не му се 

закачило нищо в главата, трети разбрал чак когато вече е приет самия 

План. Но в края на краищата затова е този баланс, затова е този механизъм 

който е измислен и който е наложен тука от представителите на 

Европейския съюз за да може все пак да се гарантира един голям процент 

на устойчивост на взетото решение. Докато всичко друго, той го каза и 

арх. Сергев, каза го и господин Цонев – да, просто с времето ще видим и 

вече Общинския съвет ще бъде органа, който ще трябва да прецени в 

дадения етап кои са приоритетите и ако е необходимо да се включват 

други, да се вземе съответното решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря.  

 Уважаеми колеги, наистина бяха много обстойни дебатите в 

комисиите. Чухте призива на колегата Грънчаров. Имате думата да 

задавате и въпроси и да заявите вашите позиции, предложения за 

корекции, изменения, допълнения на проекта за решение. Заповядайте.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 И да изберете един от трите варианта. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да. Четвърти мисля, че не може. Сега ще Ви дам думата. Нали 

господин Сергев? Само тези, които са формулирани по точка втора за 

визията. Или, може ли? Добре, значи правим уточнение, че ще имате 

възможност да направите предложение и относно формулировка на 

Визията. Заповядайте госпожо Радославова. 

 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

 Моят въпрос беше точно във връзка с това на което отговори арх. 

Сергев дали сме длъжни точно така да ги приемем нещата. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Оказа се, че не.  

 

 Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

 Да.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз си мислех, че те са строго определени и не можем да ги 

редактираме. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

И по – скоро компилация дали е възможно от тези три да направим 

най – подходящата. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Може господин Сергев, така ли? Да. Въпрос ли имате господин 

Цонев? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Не, само да поясня, ако ми разрешите.  

  

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

По време на общественото обсъждане и работата на фокус - групите 

възникна цял така набор от визии, от предложения за визии за Разград и 

мисля, че те бяха повече от три, седем, осем. От тях препоръчително екипа 

който изпълнява задачите по този проект извади три основни според него 

като предложения.  Но предложения могат да възникнат още много. 

Важното е от всичките Общинския съвет да избере едно което ще бъде 

Визията за гр. Разград, не говорим за Общината Разград, а за град Разград 

само, защото говорим за градска среда в момента и за градски проекти за 

следващия програмен период.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 А има ли някакви формални изисквания за формулировката на тази 

Визия?  

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Не, тя трябва да бъде реалистична и да удовлетворява нагласите и 

очакванията на общността.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 И в никакъв случай, едно допълнение, тя няма да бъде меродавната 

за да бъде приет Интегрирания план, той ще бъде приет от съдържателната 

си страна, а не от наименованието на Визията.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 



 85

 Имате ли други въпроси? Или вече всичко изяснихме и да пристъпим 

към дебати. Имате думата, заповядайте. Становища, предложения. 

Заповядайте господин Димитров.  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

Както вече информира Председателят на комисията по ТСУ, господин Иво 

Димитров, в тази комисия бяха проведени продължителни и обстойни 

дебати и улисани в изясняването на целия голям комплекс от въпроси по 

докладната записка ние като че ли не отделихме голямо внимание за тези 

три варианта на така наречената Визия.  Господин Бояджиев вече спомена, 

че оценката ще бъде извършвана въз основа на други показатели по 

същество, но все пак и ние като Общински съвет трябва да изберем 

редакция и да определим съдържанието на точка втора от проекта за 

диспозитива на решението. Убеден съм, че всеки един от нас, тридесет и 

тримата общински съветници може да направи предложение за текст по 

тази точка, но целта е ние да се обединим и с гласуване да определим един 

конкретен текст. Аз считам, че е необходимо да оценим труда на работните 

групи, които преди това са работили, както ни информира и господин 

Цонев, които са обсъдили голям брой варианти и които са се обединили 

върху тези три текста, които са представени с отделни точки на стр.4 и 5 от 

докладната записка преди диспозитива.  От името на нашата група 

съветници като предлагам да не стигнем до изпадане в безплодни дискусии 

и да спорим сега за всяка запетайка и за всеки израз, да се обединим около 

третия вариант, който е предложен тъй като по наше мнение той е най – 

балансиран и е с най – добра характеристика за града като център на 

Лудогорието и за общината и за региона.  

 С оглед на това правя формално предложение в точка втора от 

диспозитива на решението да бъде записан текста, който е посочен 

като вариант 3 от докладната записка представена от Кмета на 

Общината. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, ще Ви помоля и в писмен вид предложението. Може само 

да конкретизирате, че предлагате третия вариант, за да не го изписвате 

целия.  

Колеги, имате думата за становища и предложения. Господин 

Грънчаров, заповядайте. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз ще се възползвам от коментара на арх. Сергев, че можем да 

предложим и четвърти такъв слоган на Визията на Разград и наистина за да 

не изпадаме в политически боричкания и разни други идеологически борби 
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както каза колегата Димитров бих предложил Визията  на Стратегията 

дългосрочната за развитие на Разград, съществуваща и действаща към 

момента да бъде Визия и на този проект. Аз ще я зачета сега, само, че няма 

да бъде Община Разград, а: 

Разград – привлекателно място за живот, бизнес, инвестиции и 

туризъм в Българския Североизток с конкурентна икономика, чиста 

околна среда, съхранени традиции и култура. Това вече е гласувано от 

нас, всички сме се съгласили с него, смятам, че напълно изразява Визията, 

която бихме желали да имаме  до 2020 година. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ще Ви помоля в писмен вид. Колеги, други предложения? 

Становища. Имате ли други предложения? Ако няма и желаещи за дебат 
прекратяваме обсъждането на тази докладна записка, изчакваме да 

получим предложенията, които фактически касаят формулировката на 

точка две от диспозитива на решението. По реда на тяхното постъпване 

предложението на общински съветник Стоян Димитров за попълване със 

съдържание та точка две от диспозитива на решението по докладна 

записка с вх. №528 – Вариант 3 от формулировката за Визията, която е в 

обстоятелствената част на докладната записка, гласяща следното:  

Разград - център на Лудогорието с балансирано и устойчиво развитие 
на бизнеса и новите технологии, място с неповторима идентичност, 

привлекателни условия за живот и туризъм, с потенциал за ефективно 

управление на ресурсите, гарантиращо постигането на висок жизнен 

стандарт на населението.  

 Очакваме и второто предложение и ще подложа на гласуване двете 

предложения, след което ще преминем към гласуване на докладната 

записка като цяло.  

 Предложението на общински съветник Мирослав Грънчаров по 

същата докладна записка касае съдържанието на точка втора от 

диспозитива на решението и гласи следното: 

 Разград – привлекателно място за живот, бизнес, инвестиции и 

туризъм в Българския Североизток с конкурентна икономика, чиста 

околна среда, съхранени традиции и култура. 

Много четливо написано. Нищо не съм сбъркала, нали господин 

Грънчаров? Добре.  

Уважаеми колеги, подлагам на гласуване първото предложение 

направено от общински съветник Стоян Димитров. Моля, гласувайте по 

отношение на това предложение. Обикновено е мнозинството тука. Събра 

необходимата подкрепа.  
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 С 14 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 11 се приема 

предложението на господин Стоян Димитров за съдържанието на 

точка втора от диспозитива на решението. 

 

 Подлагам на гласуване цялата докладна записка. Отново по 

електронен път. Моля, упражнете правото си на вот.  

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№242 

 

  С договор № BG161PO001/1.4-07/2010/010  между Община 

Разград и Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството започва изготвяне на интегриран план за градско 

възстановяване и развитие на град Разград за осигуряване на 

устойчива, обновена и качествена градска среда, който се осъществява 

с финансовата подкрепа на Оперативна програма „Регионално 

развитие 2007 – 2013г. на стойност 499 890,00 лв. Изпълнител по 

договора е ДЗЗД „Консорциум Абритус ІІІ Консулт”, който беше 
избран след проведена процедура по ЗОП и сключване на Договор  № 

BG161PO001/1.4-07/2010/010-U-6/2012 г.  
Първи етап от изработването на ИПГВР е определянето на зони 

за въздействие. Съгласно методическите насоки на Управляващия 

орган, зони за въздействие са обособени градски територии с 
преобладаващо функционално предназначение и сходни 

характеристики. В зоната за въздействие може да се включват и 

няколко структурни единици /квартали/. 

 Допустими са три вида зони за въздействие: 
- зона с преобладаващ социален характер. Прието е да се отбелязват 

като Зона „С” 

- зона на публични функции с висока обществена значимост. Тези зони 

е прието да бъдат обозначавани като Зона „О”. 

- зона с потенциал за икономическо развитие, обозначавани като Зона 

„И”. 

 Проведени са мероприятия за проучване на общественото 

мнение и нагласите на различни кръгове от местната общност за 

развитието на гр.Разград до 2020г., както и идентифициране на 

проблемни зони, нуждаещи се от интегриране. 
 Социологическото проучване е обхванало 1000 пълнолетни 

граждани и 100 представители на бизнеса и неправителствения 

сектор, живеещи  и осъществяващи дейността си в гр. Разград. 
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 Проведени са четири фокус - групи по интереси: граждански 

неправителствени организации, бизнес и общински съветници и 

служители. 

 Експертният форум с участие на експерти в областта на 

строителството, екологията, геодезията, архитектурата, транспорта, 

ВиК, Електроснабдяване, социални дейности и право е обсъдил 

конкретни проблеми и възможности за очертаване визия на града до 

2020г. 
 Чрез провеждането на обществено обсъждане на 04.10.2012 г. е 
даден завършек на дейностите за постигане на гражданско включване 
и информирано съгласие при генериране на мнения и идеи за 

решаване проблемите и определяне приоритетите за развитие на 

града. 

 Всички проучвания от анкета, фокус - групи, експертен форум и 

обществено обсъждане са анализирани от изпълнителя  ДЗЗД 

„Консорциум Абритус III Консулт” и заедно с анализа на изходните 
данни и статистиката са обобщени в доклад. Представен е целеви и 

проблемен анализ. От изпълнителя е извършена оценка на всички 

жилищни зони, централната зона и съществуващите промишлени 

зони, като в резултат на тези дейности са идентифицираните и 

очертани три зони за въздействие, както следва: 

Зона със социален характер – жилищната зона в южния край на града, 

включваща квартал Орел”, части от кв. „Оборище” и кв. „Житница”и 

бившата база на ОД ”Жандармерия”, заключени между бул. 

”Априлско въстание”, ул. ”Добровска”, ул. ”Ивайло”, ул. ”Ал. 

Стамболийски”, регулационна граница на града от юг, южен обход, ул. 

”Ивайло”, „Южен булевард” и ул. ”Проф. Димитър Ненов”. 

Зона с потенциал за икономическо развитие – бизнес зона „Перистър” 

и други производствени терени, заключени между р. Бели Лом, на юг и 

запад регулационните граници на града, границата на базата на 

бившето военно поделение, кв. ”Добровски” и ул. ”Перистър”. Тази 

част на града се идентифицира като Югозападна промишлена зона. 

Зона на публични функции с висока обществена значимост – включва 

градския парк и спортните терени северозападно от парка, старата 

част на кв. ”Варош”и централното градско ядро, заедно със зоната 

между бул. ”Бели Лом”, ул. ”Странджа”, ул. ”Дунав” и ул. ”Никола 

Икономов”.  

При изготвянето на проекта за визия „Разград 2020” са отчетени 

както взаимовръзките със стратегическите документи на общинско, 

областно, регионално, национално и европейско ниво, така и 

резултатите от: 

• социално-икономическия и SWOT анализ за развитието на 

Разград до 2020 г., извършени от изпълнителя на 
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обществената поръчка ДЗЗД „Консорциум Абритус III 

Консулт” в периода септември - октомври 2012 г.; 
• социологическото проучване, проведено в Разград в периода 

19-24.09.2012 г.; 
• експертния форум, проведен на 04.10.2012 г.; 
• фокус - групите – бизнес, граждани, неправителствени 

организации и общински съветници и служители – проведени 

на 04.10.2012 г.; 
• общественото обсъждане – проведено на 04.10.2012 г. 

 

        ВИЗИЯТА представлява кратко описание на представата на 

общината за развитие на ключовите икономически и социални 

сектори в града, както и за неговото пространствено развитие към 

2020 г., чиято реализация ще бъде подпомогната от Интегрирания 

план за градско възстановяване и развитие. Целта на визията е да 

обоснове избора на зони за въздействие въз основа на анализа на 

социално-икономическото развитие на града, проучване на 

общественото мнение по въпросите от общоградско значение, 
бизнес средата, възможностите и  предизвикателствата пред град 

Разград към 2020 г.   
 

        ВИЗИЯТА, макар и „кратко послание”, трябва да създава 

представа за времево, пространствено и желано секторно 

позициониране на града към 2020г.  Тя трябва да създава 

асоциацията за конкретния град и за конкретното негово желание 
за развитие към даден момент – в случая до 2020г. 

 

 С  Доклада за формулиране на визия за развитие на град 

Разград до 2020 г. и определяне на зони за въздействие изпълнителят 

ДЗЗД „Консорциум Абритус III Консулт” препоръчва на Общински 

съвет Разград следните три формулировки на визия за развитие на 

града за избор и вземане на решение: 
• Разград - историческа, културна и икономическа крепост на 

Лудогорието; 

• Разград – древен и млад, културно средище с модерна 

инфраструктура и благоприятни перспективи за развитие на 

предприемачески инициативи; 

• Разград - център на Лудогорието с балансирано и устойчиво 

развитие на бизнеса и новите технологии, място с 
неповторима идентичност, привлекателни условия за живот и 

туризъм, с потенциал за ефективно управление на ресурсите, 
гарантиращо постигането на висок жизнен стандарт на 

населението. 



 90

 

 Съгласно Изискванията за изпълнение на проекти на 

Управляващия орган на ОПРР – Главна дирекция «Програмиране на 

регионалното развитие» в МРРБ зоните за въздействие в 

Интегрирания план за градско възстановяване и развитие на град 

Разград и визията за развитие следва да бъдат определени от 

Общинския съвет. 

 Предвид гореизложеното, както и на основание чл.21, ал.1, т.12 и 

т. 23 от ЗМСМА и т. 5.8. «ПРОЦЕДУРА ПО ИЗГОТВЯНЕ И 

ОДОБРЯВАНЕ НА ИПГВР» от Изискванията за изпълнение на 

проекти по схема  BG161PO001/1.4-07/2010: „Подкрепа за интегрирани 

планове за градско възстановяване и развитие” на Управляващия 

орган на ОПРР – Главна дирекция «Програмиране на регионалното 

развитие» в МРРБ, Общински съвет Разград, с 26 гласа «ЗА», 

«против» - няма, «въздържали се» - няма, 

 

РЕШИ 

 

1. Общински съвет Разград определя три зони за въздействие 
в Интегрирания план за градско възстановяване и развитие на град 

Разград (ИПГВР). 

1.1. Зона със социален характер – жилищната зона в 

южния край на града, включваща квартал Орел”, части от кв. 

„Оборище” и кв. „Житница”и бившата база на ОД ”Жандармерия”, 

заключени между бул. ”Априлско въстание”, ул. ”Добровска”, ул. 

”Ивайло”, ул. ”Ал. Стамболийски”, регулационна граница на града от 

юг, южен обход, ул. ”Ивайло”, „Южен булевард” и ул. ”Проф. 

Димитър Ненов”. 

1.2. Зона с потенциал за икономическо развитие – бизнес 
зона „Перистър” и други производствени терени, заключени между р. 

Бели Лом, на юг и запад регулационните граници на града, границата 

на базата на бившето военно поделение, кв. ”Добровски” и ул. 

”Перистър”. Тази част на града се идентифицира като Югозападна 

промишлена зона. 

1.3. Зона на публични функции с висока обществена 

значимост – включва градския парк и спортните терени 

северозападно от парка, старата част на кв. ”Варош”и централното 

градско ядро, заедно със зоната между бул. ”Бели Лом”, ул. 

”Странджа”, ул. ”Дунав” и ул. ”Никола Икономов”.  

2. Общински съвет Разград избира и одобрява следната Визия 

за развитие на град Разград до 2020 г.: 
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Разград - център на Лудогорието с балансирано и устойчиво развитие 
на бизнеса и новите технологии, място с неповторима идентичност, 

привлекателни условия за живот и туризъм, с потенциал за ефективно 

управление на ресурсите, гарантиращо постигането на висок жизнен 

стандарт на населението . 

3.Общински съвет Разград декларира готовност да не се променя 

обхвата на зоните за въздействие в рамките на ИПГВР Разград за 

период не по-малък от 10 години след приключване на дейностите по 

проекта. 

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община Разград и 

Областен управител на област Разград в седем дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Изчерпахме първа точка от нашия дневен ред.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ПИТАНЕ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 По втора точка имаме поставено питане по реда на чл. 96, т.1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Разград, 

чрез което общински съветник госпожа Милена Орешкова  е упражнила 

контрол върху дейността на Кмета на Общината, във връзка с издадени 

актове на Общинския съвет. Питането беше депозирано по предвидения за 

това ред на 29.09. 2012 г. Получено в Общински съвет на 01.10 същата 

година чрез Председателя на Общинския съвет то е отправено до Кмета на 

Общината. Съобразно правилата, които сме приели за нашата работа давам 

думата на вносителя на питането да го развие. Уведомявам ви, че в него 

няма изискване да бъде получен отговор по писмен ред поради, което ще 

дам възможност на Кмета на Общината до когото то е отправено да 

прецени в днешното ли заседание ще отговори или на следващото 

заседание. Заповядайте госпожо Орешкова да развиете Вашето питане. 

 

 Г-жа Милена Орешкова – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

 Благодаря госпожо Председател.  

 Уважаеми господин Бояджиев, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Ще започна малко по – отдалеч за да разясня мотивите, с които отправям 

това питане като ще подчертая, че съм уточнила писмен и устен отговор. 

Не знам дали не сте прочели в текста. Ще започна с това защо отправям 
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питането. При обсъждането на бюджета за 2012 година беше казано, че се 

дофинансира безплатния транспорт на учениците от общинския бюджет. 

Това предизвика леко недоумение пред мен защото знам, че това е изцяло 

делегирана от държавата дейност и във връзка с това поисках информация 

от общинска администрация. Получих необходимите копия от заповеди, 

справи, отчети, което предизвика още по сериозен въпрос в мен. Въпроса 

е, няма да изпадам в конкретика: Защо в целия град като паяджина се 

предвижват едни автобуси и очаквания отговор е, че това е някаква 

социална политика на Общината може би. Но, не може да бъде социална 

политика предвижването на ученици от гр. Каолиново област Шумен, 

което предвижване и превозване също се финансира. За колегите 

общински съветници искам да поясня няколко неща, които са свързани с 

конкретната нормативна уредба в сферата на образованието и естествено 

Постановление на Министерски съвет. Закона за народната просвета §6в, 

ал.1 и ал.5, т.1 гласи, че „средищно училище е училище което се намира в 

най – близкото населено място на територията на Общината или на 

съседна Община където се обучават учениците от населените  места, в 

които няма училище. Това е свързано във въпроса за превозването на 

ученици от Каолиново област Шумен. Освен това Постановление на 

Министерски съвет 326/2.12. 2011 г. за приемане списък на „средищни 

училища” определя кои училища на територията на Община Разград са 

„средищни” и за кои училища. 

 Училището в с. Киченица е „средищно” за с. Липник; 

 Училището в с. Осенец е „средищно са с. Балкански и с. Дряновец; 

 СОУ „Христо Ботев” е „средищно” за с. Побит камък; 

ОУ „Отец Паисий” е „средищно” за с. Топчии, с. Мортогоново, с 

Радинград; 

ОУ „Н. Икономов” е „средищно” за с. Гецово; 

ОУ „Ив. Тургенев” е „средишщно” за с. Благоево. 

Подчертавам, че това е прието и с решение № 122 от Протокол 

№8/25.03. 2008 г. на Общински съвет Разград, съответно и тези училища са 

утвърдени. Оттук - нататък в  справката, която ми е дадена следва, че по 

два, по три автобуса извозват деца от с. Мортогоново до ОУ „Отец 

Паисий” и до ОУ „ Васил Левски” примерно казвам като разстоянието до 

ОУ „Отец Паисий” е 26 км., а до ОУ „Васил Левски” – 36 км. Оттук – 

нататък са и последвалите въпроси. Аз ли да ги прочета или ще оставя това 

във възможността на Кмета? 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ако ще развивате питането, каквото прецените. 

 

Г-жа Милена Орешкова – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

Значи, наблягам най – много на три основни въпроса: 
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= Как е организирана транспортната схема? 

= До каква степен разходите се покриват, реалните разходи от 

Държавния бюджет? 

= Ако не са достатъчни тези разходи, какви са разходите, които се 

отделят от бюджета на Община Разград? – като в молбата ми съм поискала 

справка за 2009/2010, 2010/2011, 2011/2012 г. за да видим дали това се е 

превърнало в практика за заделяне и дофинансиране от общинския 

бюджет.  

Другия въпрос на който наистина държа да ми се отговори е: Защо 

превозваме ученици от град Каолиново? 

Четвъртия ми въпрос е свързан с това: Превозват ли се ученици от 

гр. Разград до ОУ „Кирил и Методий” с. Киченица? От град в село. Каква е 

причината и защо това се случва с автобуса от с. Липник? -  при 

положение, че закритото в с. Липник училище, негово „средищно” 

училище е ОУ „Кирил и Методий” с. Киченица.  

Шестия въпрос е свързан с принципа на определяне на тази 

транспортна схема и тук ще подчертая защо внесох въпроса си на 29.09 

питането. Защото тогава вече беше обсъдена схемата с Директорите и с 

отдел „Образование” от което следваше, че Заповедта на Кмета на 

Общината ще бъде както предходните години. Тоест, подчертавам, че това 

е практика.  

И на седмия въпрос наистина държа да ми отговорите: 

Оказва ли се качествен контрол на автобусите , които превозват 

учениците? 

Цитирала съм по- напред в мотивацията си, че има практика да се 

превозват с „Чавдар” примерно, който е спрян от движение и т.н. 

Запознати сте с този проблем от мое писмо през 2011 година. Това е засега. 

Приключих. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преди да преминем по същество се налага да направим едно 

процедурно уточнение. Може би от тука произтича недоразумението. 

Съгласно нашия Правилник отговора на питането може да бъде устен или 

писмен, а в питането е записано: „ да получа устен и писмен отговор”, 

поради което аз смятам, че нямаме уточнение. И ще Ви моля сега тъй като 

процедурата е различна какъв предпочитате да бъде отговора – устен или 

писмен?  

 

Г-жа Милена Орешкова – общински съветник ПП „ГЕРБ” 

 Ако господин Бояджиев е готов с устен отговор предпочитам да го 

получа сега, защото ако няма такава възможност това означава, че ще 

отложим питането с още един месец.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Не, не, няма да го отложим. По Правилник е така, че на следващото 

заседание се отговаря освен ако не е готов. След като направихме 

уточнение, че се иска устен отговор, нали правилно съм Ви разбрала. Така. 

 Господин Бояджиев, имате ли готовност да отговорите на 

поставеното питане?   

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Да.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Приемате да се извърши днес, в устен вид тогава питането. 

Благодаря Ви. Имате думата господин Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Уважаема госпожо Орешкова, 

 Аз ще Ви отговоря на всички въпроси така както са зададени 

въпреки, че не малка част от тази информация Вие сте я получили още по 

повод на Вашето искане в началото както и Вие самата го заявихте на 

бюджетната 2012 година. Но конкретно по самите въпроси:  

 = По първия въпрос: Превозът на учениците по чл.26, ал.3 от ЗНП в 

община Разград е организиран по два начина. Правното основание е чл.26, 

ал.3 от ЗНП. 

Първия начин това е със сключения договор , който е от 19.01.2009г. 
по силата на който Община Разград има получени 7 броя автобуси за 

превоз на ученици.  

И вторият начин това е на основание проведен търг по ЗОП и са 

привлечени външни превозвачи. 

Начините са два защото с нашия вътрешен общински транспорт ние 

не можем да покрием целия обем от ученици, които трябва да се возят в 

нашата община. 

По първия договор, който е между Общината и Министерството тези 

автобуси са предоставени на общината за извозване на учениците от 

населените места без учебни заведения към средищните училища, 

утвърдени със заповед на министъра на образованието.  

Съгласно договора Министерството на финансите поема разходите 

за гориво и заплати на шофьорите. Другите разходи /за ремонти, 

авточасти, застраховки, подмяна на гуми/ са ангажимент на общината. 

Самия превоз на учениците се извършва съгласно утвърдена схема, 

която се представя в МОМН. По тази схема се превеждат средствата от 

държавния бюджет за посочената дейност според пробега на линиите и 
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количеството изразходвано гориво по норматив. След малко ще взема 

отношение и за норматива. 

По вторият начин, по който се возят деца с привлечени външни 

превозвачи: За тях както сами разбирате, след като те  са по ЗОП 

превозвачите са избрани на базата на проведена открита процедура за 

избор на превозвачи като с всеки един от превозвачите има сключен 

конкретен договор с конкретни ангажименти и за страната възложител и за 

страната изпълнител и ние също си заплащаме на базата на извършения 

превод стойността за превозените деца.  

 По отношение на искането да бъдат уточнени тези средства за 

учебните 2009/2010г., 2010/2011г., 2011/2012г. 
Аз ще Ви ги дам във варианта първо по обобщена сума и след това в 

сума, която касае нашите автобуси общинските.  

За 2009 – 2010 г. – по отчетни данни са тези цифри, общо в двата 

случая на транспорт, общата сума е  240 752,96 лв. от които със собствен 

превоз така наречените жълти училищни автобуси разхода е   115 883,20 

лв. 

За 2010 – 2011 г. -  243 127,00   лв., от които със собствен превоз така 

наречените жълти училищни автобуси разхода е   123 432,00 лв. 

За 2011 – 2012 г. - 263 402,20   лв. от които със собствен превоз така 

наречените жълти училищни автобуси разхода е   123 432,00 лв.  

Може би ще трябва да Ви ги комбинирам защото както сте ги задали 

въпросите малко се разбиват нещата, а Вие ги коментирахте в един общ 

план. Просто ще ги съчетая първи с втори отговор тъй като те се допълват. 

Питате в първата част на първия въпрос и във втория въпрос:  

С каква сума е дофинансирана транспортната дейност, свързана с 
безплатен превоз на ученици до 16 години ? 

През учебната 2011-2012г. Общината ще дофинансира 20 000 лв. за 

промяна в цените на горивата на външните изпълнители и 45 000 лв. за 

такси, застраховки, ремонти, тахографи, гуми и др. за училищните 

автобуси. 

Една скоба ще отворя: Господин Цонев беше само преди, кога беше 

на икономистите – юни, когато беше Националната среща на 

икономистите там присъства и Министъра на финансите и той лично 

постави един много съществен въпрос. Трябва да Ви кажа, че /тъй като той 

касае нашият бюджет/, трябва да Ви кажа, че цената по която 

Министерството превежда държавната субсидия е все още на цена 1.50 лв. 

– цена от 2008 година, а реалните разходи, които ние ги правим и които ги 

правят реалните превозвачи няма как да бъдат на 1.50 лв. тъй като цената 

на всички бензиностанции в България знаете, че вече е на 2.60 лв. И тази 

разлика щем не щем ние се нагърбваме да я покриваме със съответния 

финансов ресурс, докато за другите така наречени „жълти автобусчета”, аз 
Ви казах, че Министерството осигурява само цена на гориво и работни 
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заплати. Цялата останала текуща издръжка тя касае всички други фактори 

за които преди малко говорих. Те се поемат изцяло на 100%  от нашият 

общински бюджет. 

= По третия въпрос за Каолиново: Децата от Каолиново до град 

Разград се возят на основание чл.26 от ЗНП, защото са до 16-годишна 

възраст. Осигурен е безплатен превоз тъй като това са изключително и 

само ученици, които учат в Спортното училище и ние имаме ангажимент 

да ги превозваме до специализираното училище, а това е Спортното 

училище. Няма нито едно дете, което пътува с този транспорт, което да 

ходи до „Тургенев”, до „Вапцаров”, до „Левски”  или до което и да е друго 

учебно заведение в Разградска община.  

= На четвъртия Ви въпрос: Да, Разград има утвърдена договорирана 

линия, която е в направление Разград-Липник и която вози деца в това 

направление. От гр. Разград към с. Липник няма как да се возят деца 

защото то не е средищно училище за гр. Разград. Няма просто как. Моля. 

/ Госпожа Орешкова задава въпроси на господин Бояджиев без да 

ползва микрофон/. 

Ами от с. Липник, как да отидат тези деца до с. Киченица госпожо 

Орешкова?  

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

Въпросът ми е от града към село Киченица.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Няма такива деца. Ние нямаме такива договорни задължения.  

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

Ами значи няма контрол над децата които превозва тогава.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще Ви дам думата после за уточняващи въпроси. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Значи има си договор, има си специализирани органи, които го 

проверяват, ако някой си прави забешки си е за негова сметка. Но това е 

отговора на въпроса, който сте ми поставили.  

= По петия въпрос: Относно нормативните основания за това, че от с. 
Гецово към трите  основни училища от гр. Разград се извозват ученици и  

т.н. 

Вижте какво сега, Вие прочетохте решението на Общинския съвет но 

не го прочетохте докрай. В решението, което е от 25.03.2008 година  взето 

от Общинския съвет е записано изрично за четирите училища, които се 

закриват: Дряновец, Гецово, Мортагоново и в с.Благоево. Решенията се 
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идентични. Искам да прочета освен първото решение и решението 1.2., 

конкретно за с. Дряновец: „ Учениците от ОУ” „Христо Ботев” с. 
Дряновец, община Разград, област Разград да се пренасочат към ОУ 

„Никола Икономов”, гр. Разград, община Разград, област Разград или 

по тяхно желание в друго учебно заведение”. По тяхно желание. След 

малко ще имаш право на уточняващи въпроси. Аз лично водих разговорите 

с родителите в тези четири населени места. На никого не му препоръчвам 

и друг път съм го казвал да води такива разговори., с Иво даже сме си 

правили така, в това отношение закачки, защото става въпрос за закриване 

на институция. Децата е въпрос и на лично убеждение и на желание на 

родителите да ги насочат къде да учат. Мина това време когато, защото 

детето живеело в даден район ще учи в училище „Левски”, ще учи в 

„Тургенев”, ще учи във „Вапцаров” и т.н. Районирането просто вече е 

забравено. Спомена може би е хубав, но то просто е забравено. И нямаше 

как когато се вземаше това решение и се обсъждаше в Общинския съвет да 

бъде записано, че децата от с. Дряновец ще бъдат само в училището 

„Никола Икономов”.  И това беше условието, с което родителите се 

съгласиха децата им да пътуват до гр. Разград. И то беше наложено и то си 

проработи като формула и затова сега и от с. Гецово и от с. Дряновец и от 

с. Мортагоново и от с. Благоево има деца, включително и в твоето 

училище има деца които и ти много добре знаеш, които не са насочени към 

„Тургенев” но идват и учат в „Тургенев”. Така е. Това мога да кажа и това 

е коректното, което трябва да се каже като се отговаря на този въпрос, 

защото пак ще повторя: въпрос на личен приоритет е в кое учебно 

заведение. Общината е изпълнила своето задължение да ги вози тези деца, 

с този специализиран транспорт и си изпълнява съвестно задълженията 

към съответните превозвачи.  

= По шести въпрос - Средищни училища са много добре знаете, са 

тези, към които пътуват най-малко 10 деца от друго населено място. 

Със Заповед  от 28.05.2008 г. и ПМС №326 от 02.12.2011г. на 

Министъра на образованието, младежта и науката са утвърдени като 

средищни училища, които много добре ги знаете да не ги изброявам 

подробно тъй като те са ясни.  

Съгласно чл.26 от ЗНП Общината е длъжна да осигури безплатен 

транспорт на учениците до 16 годишна възраст до всички средищни 

училища, утвърдени от МОМН. Така се формира и маршрутното 

разписание на община Разград, за движението на тези автобуси които 

превозват ученици и които имат право да ползват безплатен транспорт. 

= И по отношение на седми въпрос – дали се оказва технически 

контрол и контрол за качеството над автобусите.  
Имах си аз да не се осъществява такъв контрол. Тези, които са 

училищните автобуси, те са в наш общински гараж. Те са под техническия 

надзор на специализирано лице което е назначено, с изрична заповед на 
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кмета и което всяка сутрин заверява пътните листи и проверява 

шофьорите, които тръгват включително там с кръвно налягане и т.н. Това 

са изисквания по Наредба № 33 на Министерството на транспорта. И няма 

как да тръгне този автобус без да му е заверен пътния лист, докато по 

отношение на привлечените автобуси те си носят отговорности на базата 

на нормативната даденост в България да бъдат обезпечени и да се движат с 

технически изправни моторни превозни средства. Разбирам, че имате 

предвид ситуация, която се е случила с някакъв автобус. Възможно е да се 

случи, тя се случва не само с ученическите, тя се случва и с автобусите, 

които изпълняват превози по нашата общинска, областна и републиканска 

пътна мрежа. В тези случаи, в самите договори на всеки един превозвач 

има записани условия и той е посочил резервните автобуси, които 

автоматически заместват основния автобус, който работи. Няма как да 

стане иначе, няма и как да бъде включен в оборот автобус, който въобще 

не фигурира в лицензията, и който автобус не е участвал в самата 

процедура по обществената поръчка.  

Това мога да Ви отговоря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Съгласно нашия Правилник припомням само, че дебати по отговора 

не се предвиждат. Вносителят на питането има право на два уточняващи 

въпроса, както и да установи дали е доволен от отговора. Заповядайте. 

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

Значи, голяма част от отговора който получих съм го очаквала дори 

съм чувала и голяма част от нещата. За да отправя изобщо питането 

естествено, че съм очаквала да получа и малко по – голяма конкретика 

може би или поне разбиране, че е необходима оптимизация на това което 

се случва като транспортна схема. Аз нямам предвид да не  се превозват 

децата до средищните училища, ясно ми е, че това е социален проблем, но 

по – важно е до каква степен ние правим опит да спестим част от парите на 

данъкоплатците за дейности, които могат да бъдат предотвратени. Точно 

по тази причина ми беше въпроса и за с. Мортагоново защото със 

сигурност не се придвижват два автобуса от там, а децата се транспортират 

с един. Исках да обърна внимание на Кмета, че може би точно такива 

нередности …. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

Ще Ви помоля да не се открива дебат. 

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

 Да, само си подчертавам въпроса. Ако може да бъдат оптимизирани. 

А във връзка с уточняващия въпрос е, че решението на Общински съвет е 
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било да бъдат пренасочени, което в никакъв случай не означава да бъдат 
извозвани. Това е.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Даже се изненадвам от тази констатация – да бъдат пренасочени, а да 

не бъдат извозвани. Как да бъдат пренасочени?  

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

 Да бъдат пренасочени към определено училище - това не задължава 

родителите да запишат децата си да учат там, да. Но това не означава, че 

децата трябва да се извозват из целия град, защото ако примерно аз реша, 

че моето дете искам да учи в гр. Русе, това означава ли, че ще го извозвате.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Сега, според мен задавате сама за себе си противоречиви неща, не 

искам да влизам в диалог. Мога да Ви кажа, но няма да бъде коректно. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Уточняващ въпрос само.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Веднага съм готов с отговора, но не искам да го казвам.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Това ли е уточняващия въпрос, който зададохте преди малко? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 То нямаше нищо уточняващо.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 По – скоро беше дебат. 

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

 Не, това беше свързано с решението на Общински съвет, как да няма 

въпрос. Това означава ли, че децата трябва да се извозват до всички 

училища? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Ама то решението е факт госпожо Орешкова. Изпълнителната власт, 
в случая Кмета, той го изпълнява. Той не тълкува, той го изпълнява.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Тука, по- скоро искате тълкуване на решението на Общинския съвет. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Аз не мога да го тълкувам.  

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

То си има Закон за народната просвета където е регламентирано как 

се превозват децата.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 А кое според Вас е нерегламентирано в Община Разград?  

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

 Значи, децата се извозват до средищното училище. Това е решението 

на Общински съвет, че някое училище е приемащо, да приемащо е. Но то 

приема децата по желание на родителя. Това означава ли, че те се извозват 

до всички училища където родителите имат желание да запишат децата си?  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Госпожо Председател, 

 Разговора излезе извън правилата, определени от Общинския съвет. 

Нека да се придържаме към Правилника. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 Има ли уточняващ въпрос? Не. Благодаря господин Кмете. 

Имате право да заявите по Правилник дали сте доволна от отговора. Не е 

задължение. Имате такова право просто. 

 

Г-жа Милена Орешкова – вносител на питането, ПП „ГЕРБ” 

 Да, получих отговор на въпросите. Благодаря на господин Бояджиев. 

Но не  съм доволна от отговорите.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 И аз благодаря, с което изчерпахме точка втора от дневния ред И 

преминаваме към точка трета. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 В тази точка ще направя няколко съобщения.  

 Уважаеми колеги, 

 Знаете, че работата на Общинския съвет е на показ пред всички и за 

всички по – съществени събития, които касаят времето между двете сесии 

ви поднасям съответната информация. Това, с което започнах не на време в 
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точка първа от дневния ред беше една много положителна за нашата 

Община новина и информация. Тя касае ежегодната среща на местната 

власт, която тази година беше проведена в гр. Пловдив. На тази 

Национална среща присъства Кмета и неговите заместници, Секретаря на 

Общината и Председателя на Общинския съвет. Изключително позитивно, 

изключително добро представяне беше отчетено за Община Разград, която 

както вече ви споменах беше наградена, отличена с Приза сред всички 264 

общини като Община – Реформатор. И сега имаме готовност, Секретаря на 

Общината госпожа Стефанова ни е донесла в оригинал грамотата и 

плакета с който Общината е наградена. Аз ще помоля да застане пред вас и 

да покаже с какво точно се е сдобила като награда Община Разград. Докато 

разглеждате това отличие Ви уведомявам, че имаше различни форуми на 

тази Национална среща. Единия от форумите беше заседание на 

Председателите на Общински съвети. Знаете, че ние членуваме в 

Асоциацията на Председателите на Общинските съвети в Република 

България. Няколко основни въпроса, които касаят всички нас- статута на 

общинските съветници и основния норматив по който извършваме нашата 

работа. Във връзка с предстоящите промени или приемане на нов Закон за 

местното самоуправление, това е нашата Конституция по която работим се 

появи разнопосочна информация. Бяха ни раздадени варианти за 

изменение на ЗМСМА. Аз съм донесла тази информация, на разположение 

е в звеното. Имах намерение да я размножа и да я дам на всеки един от вас 

за да може на спокойствие както се работи и подобаващо така отношение 

към нормативен акт да разгледате и да направите вашите предложения. За 

съжаление обаче се оказа, че има два варианта за изменение или за 

съставяне на нов Закон за местното самоуправление. Единия вариант е 

предложен от законодателната комисия по местно самоуправление към 

Народното събрание, а другия вариант е от Асоциацията на 

Председателите на Общински съвети поради, което на самата среща 

препоръчаха да се изчака да видим по кой вариант ще се работи. Но 

въпреки това ви казвам, че нагласата е да се промени Закона. Тук също 

имаше най – различни предложения, най – различни прогнози. Вероятно 

ще се сбъдне песимистичната, която предвижда в настоящия мандат на 

Народното събрание да не влезе законопроект за изменение и допълнение 

или за нов вариант на ЗМСМА. По отношение статута на общинските 

съветници, които не са трудови правоотношения или не работят очевидно 

в много от Общинските съвети колегите са имали този проблем. 

Уведомиха ни, че се водят преговори с НОИ за уточняване на статута на 

тези колеги. Тъй като обаче още няма яснота не ни дадоха конкретна 

информация. Просто съм длъжна да ви уведомя, че се мисли по въпроса, 

какъв да бъде техния статут, с оглед на възнаграждението което се 

получава. И по повод направените изменения, касаещи възнаграждението 

на общинските съветници съм длъжна да ви уведомя за становището на 
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Асоциацията на Председателите на Общински съвети които изрично са 

внесли предложение за възстановяване на предишния статут тъй като са 

използвани предимно правни аргументи, а те се състоят в това, че това 

изменение на Закона е направено не в съответствие с изискванията на 

Закона за нормативните актове, че между двете четения не са направени 

необходимите процедури, т.е. в нарушение на правилата за приемане на 

Закони приети от Народното събрание, говоря за правилата, не за 

Законите. Отделно беше разискван въпроса и по същество. Така, че в този 

аспект Асоциацията е заявила своята категорична позиция и дадоха 

уверение, че работят по този въпрос, да се върне предишното положение 

преди изменението на Закона.  

 Втората информация, която искам да поднеса на вашето внимание 

касае международната дейност на Общинския съвет. Знаете много често, в 

тази една година от съществуването на нашия Колективен орган за местно 

самоуправление се налагаше и така беше хубава традицията, която се 

продължава от предишните Общински съвети да си сверяваме часовника с 

това как работят другите Колективни органи за местно самоуправление. 

Имахме възможност да разберем това за Русия, за Германия, за Унгария. 

Знаете, че на посещение предния месец, за времето между двете заседания 

на Общинския съвет посрещнахме делегация от ново побратимения град 

на Разград Одунпазаръ. Имаше петима колеги общински съветници, които 

с изключително голям интерес разбраха, разузнаха  нашите правила за 

работа, нашия Закон и изказаха своето възхищение. Прецениха, че нашата 

система законодателна е по – демократична, дава много по – големи 

правомощия на Колективния орган за местно самоуправление, докато при 

тях властта на Кмета е почти еднолична, той всъщност е и Председател на 

Общинския съвет и води след себе си квота от пет общински съветници за 

което предполагам, че нашия господин Кмет искрено му завидя. Те по – 

скоро работят като едно акционерно дружество където ръководителя идва 

със своя екип. Запознаха се с решенията които вземаме, със системата на 

гласуване, със залата, водихме ги тука и ме помолиха да предам искрените 

им благопожелания за успех и възхищението от организацията и реда за 

работа на Общинския съвет в Разград.  

 И още една информация имам за вас. Спомняте си, че няколко пъти 

сме изпадали в недоумение по какъв начин точно да процедираме когато 

разглеждаме по същество въпроси касаещи поименно гласуване. Ако си 

спомняте, аз много добре си спомням за себе си в какви колебания бях 

хвърлена в началото. Веднъж допуснах гласуване по процедурни въпроси 

без да бъде поименно, след това прецених, че това тъй като Закона няма 

изричен запис по този проблем, че това е неправилно и по – добре да се 

презастраховаме като всички процедури, касаещи вземане на решение по 

същество да бъдат също с поименно гласуване. Но на предпоследната 

сесия си спомняте един случай когато 7 или 8 пъти по процедурни въпроси 
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гласувахме отново поименно. Това наложи да поискам становището на 

колегите от Областна администрация, колегите юристи, които са призвани 

да следят за законността на нашите решения. След това поставих въпроса 

за разглеждане в правната комисия. И единодушно и категорично всички 

колеги юристи прецениха, че след като няма нарочен запис, тези 

процедури да стават по начина по който се приема решението по същество, 

можем да ги гласуваме с електронно гласуване. И оттук – нататък ви 

обявявам, че това ще бъде процедурата когато се приемат материали 

изискващи поименно гласуване, процедурите около тях като например как 

да се гласува, по какъв начин, поредността на предложенията и т.н. ще 

бъдат с електронно гласуване за всеобщо облекчение.  

 Допълнително искам да ви уведомя, че в Общинския съвет е 

получена информация от наше Акционерно дружество „Общински пазари” 

ЕАД, с вх. № 529, съдържащо счетоводен баланс на „Общински пазари” 

ЕАД гр. Разград и отчет за приходите и разходите на дружеството към 30 

септември. На разположение са тъй като има доста цифри и данни, тези от 

вас, които желаят да се запознаят, материала е в звеното. 

 Отделно имате информацията, която е текуща на всяко едно 

тримесечие Доклад за изпълнение на годишния план за дейността по 

вътрешен одит през третото тримесечие на 2012 година при Община 

Разград. Всички разполагате с този материал. Практиката и историята за 

работата на Общинските съвети показва, че тези звена са много полезен 

орган и е хубаво да се запознаваме подробно с тяхната информация, с 

препоръките които се дават за да не изпаднем в ролята на 

закононарушители.  

До Общинския съвет е депозирано писмо от господин Любомир 

Цонев – зам. – кмет на Общината с вх. № 505, което е по повод 

изискването на чл. 36а, ал.2 от Наредба №15 за съставянето, изпълнението 

и отчитането на общинския бюджет и условията и реда за поемането на 

общинския дълг и съдържа Отчет за напредъка по изпълнявани проекти на 

Община Разград и нейните второстепенни разпоредители, финансирани по 

Оперативни програми към периода 16.10. 2012 г. Тази информация е на 

разположение, освен на хартиен носител и на сайта на Общината. Всеки 

един от вас може подробно да се запознае с нея. 

И ще завърша с уведомление за информацията, която на всяка сесия 

и съвсем в подробен вариант, много добросъвестно ни се предоставя от 

Секретаря на Общината – Отчет за изпълнението на решенията на 

Общински съвет Разград от общинска администрация. Тука отварям една 

скоба да ви кажа, че точно колегите от побратимения ни град Одунпазаръ 

бяха страшно впечатлени от това, че се получава такава информация. При 

тях Отчет за изпълнение на техните решения не следва, на съдебен контрол 

решенията им не подлежат, а Валията или Областния управител, с 

аналогични функции при нас само за някои определени случаи може да 



 104

връща техни актове. Но тъй като ние сме в много по – демократична 

обстановка поставени и нормативна включително получаваме 

информацията от изпълнителната власт за изпълнение на следните наши 

решения: № 727 по Протокол №40/29.06.2010 г.; решение № 1011 по 

протокол № 54/26.07.2011 г.; решение №77 по Протокол № 8 от 20.02. 2012 

г. ; решение №77 по Протокол № 8 от 20.02. 2012 г., тъй като тука има 

изброени множество заповеди са разбити в две придружителни писма и 

решение №698 по Протокол № 39/25.05.2010 г. и № 1010 по Протокол № 

54/26.07. 2011 г. 
Всички се съхраняват при мен, винаги може да направите 

конкретната справка за тяхното съдържание.  

 

Уважаеми колеги, във 17,20 часа обявявам сесията за приключила.  

 

 

Преди това обаче ще ви помоля за минутка търпение официалната 

част приключи ще ви уведомя само, че имаме покана от госпожа Орешкова 

към всички общински съветници под наслов „Вярваме в бъдещето”. 

Ръководеното от нея училище ще отпразнува своята 25 годишнина. Всички 

сте поканени на юбилея му на поредица от мероприятия има, а от 17.00 

часа на 09.11.2012 г. празничен концерт в нашия театър.  

И ще приключа с нещо наистина много приятно - знаете, че 

поддържаме дългогодишната традиция да поздравяваме по хубави поводи 

общински съветници. Този път нямаме рожденици, но за сметка на това 

имаме възможността, поне в моите спомени това е за първи път, да 

поздравим най- младия татко в Общинския съвет, да поздравим всички 

общински съветници с хубавото събитие -раждането на неговата 

дъщеричка и да пожелаем здраве, щастие, търпение и здраве на родителите 

да се справят с това ново и приятно преживяване в тяхното семейство.  

Приятна почивка на всички. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 

/ Милена Цанева / 

 

       

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 

/Наско Анастасов / 

 

 


